
milila
CENA 200 SIT / POŠTNINA PLAČANA'PRI POŠTI 6310 IZOLA - ISOLA

NAJPREJ OMEJITVE 
NATO ZAPORA 

sir. 4

V v v

BOŽIC ZE 
PRED BOŽIČEM

str. 5

BABICA ODHAJA 
Z NAGRADO

(Mef) Državljani nove evropske članicev trenutno živimo v 
času, ki mu bodo nekoč nadeli ime "Športozoik". Tako - 
le ga bodo na kratko predstavili: V obdobju Športozoika 
so ljudje nenehno tekmovali med seboj, tekmovali so na 
vseh področjih, posamično in skupinsko, na duhovni in 
materialni ravni, za preživetje in za blagostanje.
In res nenehno tekmujemo med seboj. Ne borimo se za 
to, da bi bili enaki. Kje pa. Borimo se za to, kdo bo prvi, 
kdo bo boljši, kdo bo pametnejši, uspešnejši, bogatejši, 
vplivnejši, priljubljenejši in še kaj. Začenja se v šolah, 
kjer se dogaja tekmovanje za ocene, na ulici tekmujemo 
za vpliv in položaj, v službi za napredovanje, v politiki za 
glasove volivcev in v medijih za več prostora. Olimpijsko 
načelo po katerem je važno sodelovati, ne pa tudi zmagati 
v našem prostoru in času nima nobene posebne vrednosti. 
Izredna seja državnega zbora je bila kot eksponat za 
razstavo o Športozoiku. Še dobro, da smo dan ali dva 
pred tem lahko opazovali otroke, udeležence tradicionalne 

ciciolimpiade, ki so sicer 
tekmovali med seboj a jim je 
bilo bolj ali manj vseeno ali 
zmagajo ali izgubijo.

Pa tudi medalja jim ni pomenila toliko, da bi se gnali 
zaradi nje. Ciciolimpiada bo na razstavi Špartozoika 
predstavljena kot izjema, ki potrjuje pravilo.

Četrtek, 3. junijaj ob 19.30 - Kraška ulica
odbojkarska tekma SLOVENIJA:ŠVEDSKA
Četrtek, 3. junijaj ob 20.00 - GAlerija Alga
likovno društvo Tuba:URA ANATOMIJE
Sobota, 5.. junij ob 18.00 - Kraška ulica
odbojkarska tekma SLOVENIJAiMOLDAVIJA
Nedelja, 6. junij ob 10.30 - Park Pietro Coppo
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DROGA

V četirioh dnjah nje va zmožno po slovjenski govorit 
No haču vam skazat kakaja Izola krasivaja 

za molodih i kultura, za muzika i film 
u vas ja mnoga zuram i strašno malo spim.

No, festival zakončal se i ja pasla guljat 
i dumaju što za nagradu hotela bi imet.

Otel uze ruski, kak jahte v marini 
sada po ruski gavarit znajut uže Šaredinu 
Ruski uže ponjemajet ves otelski personal 
tak že direktor Branko dobri den skazal.

Sičas spraševaju kak ruskije turisti
skolko stajit eta vila, kompletna s policisti?

JEREB
AVTO CENTER

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 

NOVI URNIK
ponedeljek, torek, 
četrtek,petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30 -17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTTs NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali 
javno predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že 
bili ali niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo 
pisem, ki imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z 
drugimi mediji. Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po 
lastni presoji objavi, skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira 
posamezne dopise, ki morajo imeti navedenega avtorja. Uredništvo se 
z avtorjem lahko dogovori, da njegovega imena ne objavi v celoti.

NOVO DRUŠTVO UPOKOJENCEV
Spoštovani g. Ivan Bizjak. Ne vem zakaj »obljuba dela dolg«. 
Kakor vem, mi niste prav nič dolžan. Po objavi vašega prvega 
članka, glede ustanavljanja neodvisnega (?) društva upokojencev 
sem se vam in bralcem Mandrača z vsem dolžnim spoštovanjem 
oglasila izključno z dobrohotnim razmišljanjem, da bi veljalo 
združevati moči za reševanje zagotovo obstoječih problemov 
upokojencev, ne pa drobiti jih po prastarem reku »deli in vladaj«.
Zato sem obstala dobesedno zgrožena nad vašim togotnim 
odgovorom in nespoštljivim tonom. V svojem življenju sem po 
svojih najboljših močeh vedno iz lastnih nagibov želela in 
pomagala pomoči potrebnim in živela pošteno, skromno življenje. 
Zato vam ne dovolim, da mi lažnivo podtikate dejanja, ki jih 
nikoli nisem in jih tudi v mislih nikoli ne bi storila (kurirsko delo 
v predvolilnem času oz. ustrahovanja ljudi pred Janšo in Bajukom). 
Sploh pa se ob tem ni treba skrivati za drugimi (»tako se sliši«), 
ker se kaj takega nič ne sliši - vsaj med iskrenimi ljudnmi ne.
Glede na to pa, da ste bolj znani kot nekdanji izolski šaljivec, sem 
bila prepričana, da mojega pisanja glede »lavorja« ne boste jemali 
drugače, kot sem ga imela v mislih tudi sama - kot šaljivo, 
simpatično in nikakor zlonamerno prispodobo. Vsega tega se še 
spomnim, g. Bizjak, saj še nisem dementna, pa čeprav imam že 
spoštovanja vrednih 74 let.
Kakor je iz vašega članka meni razumeti, vam gre le za politično 
propagando. Menim namreč, da je vloga društva upokojencev 
sodelovanje ljudi s svojimi z leti pridobljenimi izkušnjami na vseh 
nivojih, ne glede na politično pripadnost.
Zato g. Bizjak, zaradi mene ustanavljajte eno, dve, tri ... neodvisna 
društva upokojencev - rumene, modre ali oranžne barve..., samo da 
bodo vaše obljube tudi udejanjene: POMAGATI (in ne vladati)
Lep pozdrav!

Marica Omerzelj

SE 0 NOVEM DRUŠTVU UPOKOJENCEV
Ne morem si kaj, gospa Omerzelj, da vam na vaše pisanje v 
Mandraču, čeprav ni moja navada, ne napišem še jaz par besed 
Pišem vam kot nestrankarska oseba in tudi ne kot članica vašega 
društva upokojencev. Veste tudi ostali občani smo naredili vsak po 
svojih močeh marsikaj za to našo ljubo Izolo. Vendar ne samo za 
Izolo. Pomoč je potrebno nuditi tam, kjer je najbolj potrebna. 
Prisluhniti moramo potrebam današnjega časa, ki so zelo 
raznovrstne: od nudenja pomoči starejšim osebam, onemoglim, 
osamljenim pa tudi mladim, ki so se zaradi različnih zasvojenosti, 
zaradi brezposelnosti, zaradi brez perspektivnosti, znašli na robu 
obupa in družbe. Pomoč je največkrat skrita zaradi dostojanstva 
človeka, ki mu je bila pomoč nudena ,dajalec pomoči pa ostane 
anonimen in ne jadikuje zaradi dela, ki ga je opravil. Zdi se mi, 
daje zato neprimerno, da sodimo koliko in kdo komu pomaga.
Vem, da je v društvu upokojencev veliko dobrih, poštenih in 
delavnih ljudi. So pa tudi nekateri, ki z nestrpnostjo do drugače 
mislečih, odvračajo ljudi, da bi se v to društvo včlanili.
Z veseljem bi se vključila v tako društvo upokojencev, kjer bi bil 
dobrodošel vsak, ne glede na ideološko pripadnost in versko 
prepričanje in kjer bi bila svoboda mišljenja pozitivna vrednota, ne 
pa ovira.
Zavzemam se za novo društvo tudi zato, ker upam, da se bo borilo 
in zavzemalo za pravice upokojencev in da bo tudi reagiralo na 
takšne pojave kot je bilo zadnje izplačilo enkratnega draginjskega 
dodatka, ko sta društvo upokojencev in stranka upokojencev samo 
zadovoljno kimala ob izplačanem znesku cca 1.000 sit. Zaradi 
tega je prihajajoča konkurenca društvu upokojencev samo 
dobrodošla.

NM.B.

PA SE ENKRAT O NOVEM DRUŠTVU
V Mandraču sem prebrala članek na račun g. Marice Omerzelj. 
Nisem niti politik niti se ne mešam v razne polemike po časopisih, 
vendar me je ta članek vzpodbudil da se vendarle oglasim.
Gospo Marico Omerzelj poznam že dolga leta, veliko smva skupaj 
delali v organizaciji Rdečega križa, a ne samo za Novo leto, kako 
navaja avtor članka. Zato je pravzaprav užalil obe in zato se tudi 
oglašam. V članku pravi, da je v času volitev delila nekakšne 
lističe, kar pa ni res, saj Marica nikoli ni nikomur vsiljevala svojih 
misli in idej. Ona je pač to, kar je vedno bila in se ne obrača po 
vetru.
Pisec članka pravi, da bo popravil pokojnine, kar me veseli, saj 
sem tudi jaz upokojenka z majhno pokojnino. Če bo dotični 
ustanovitelj novega društva res tako radodaren se bom tudi sama 
rade volje vključila v njegovo društvo. (S.Z.)

Pripis uredništva: Glede na to, da novo društvo še ni
ustanovljeno predlagamo, da morebitno razpravo na to temo 
nadaljujemo ob ustanovitvi, da ne bo izpadlo, kako se prepiramo 
za oslovo senco.

VLAKEC PA KAR PO STAREM
Leto je naokoli in z njim tudi turistični vlakec. Najbrž ga ni 
prebivalca Izole, ki ga ne bi poznal ali vsaj videl parkiranega 
na Sončnem nabrežju, kjer seveda ovira promet. Ovira pa ga 
predvsem s svojo panoramsko vožnjo po Izoli, saj ob tem 
ustvarja lepe kolone vozil, kar v vročini sploh ni prijetno. 
Prehitevati se ga namreč ne da, v večini primerov pa je to 
tudi prepovedano. Vlakec seveda dela ves dan, od 10 ure
dopoldne do 22. ure zvečer in včasih še dlje.
Vlakec ima zelo prilagojena postajališča, saj v želi, da ustreže 
potnikom, ustavi kjer se mu zahoče in ljudi sprejema na vlak ali 
jih spušča z vlaka bolj po domače. Ko pride v stari del mesta
(proti Domu slepih) ga zaslišim že pri Ampelei, ko se pripravlja na

| vožnjo v klanec. Vagoni veselo ropotajo in 
če je voznik dobre volje tudi veselo zatrobi. 
Seveda vožnja v klanec odišavi okolico z
vonjem po nafti in še kaj lepega bi se 
našlo. Seveda nas o tej »popestritvi« ni 
nihče nič vprašal in zato tudi ne vemo ali 
smo res dolžni vse to trpeti. Toda, kam, na 

] koga naj se obrnem oziroma pritožim zaradi 
tega turističnega vlakca, saj s pogovori 

doslej nismo dosegli ničesar. To dobro vedo gospa županja, gospod 
Pečan, gospod Žlebir in vsi trije vlakovodje.
Ni nam jasno, zakaj vlak mora voziti mimo svetilnika. Morda zato, 
da kaže občinsko gradbeno sramoto. Zdaj ko so tam 3 metre široke 
betonske poti bi lahko vlakec zapeljal kar po njih in bi turisti 
lahko od blizu opazovali »vzdrževalna dela«. Za kopanje pa se 
tako ali tako raje odločajo v Simonovem zalivu ali Delfinu. 
Skratka, lepo je v naši Izoli biti občan a je vseeno še lepše biti 
turist.
Letos je vlakec začel voziti že prej in skrbi, da nam ni dolgčas. 
Psi, ki slišijo šestkrat bolje od človeka, so nanj še posebej 
alergični, vlak se mora nenehno umikati avtomobilom, ki so 
parkirani vsepovsod, velikokrat mora čakati, seveda prižgan in 
sploh bi težko rekli, daje neopazen.
Prpričana sem, da je treba Izolo videti in spoznati peš, kvečjemu s 
kolesom ali rolerji, saj res ni tako velika, da bi se morali peljati z 
vlakom, da bi jo videli od blizu. In če pomislim, da se istočasno 
pritožujemo, daje promet v mestu pregost.
PA še to. Ce je svetilnik izgubil drevesa in zelenje pa naša živa 
meja takšnega konca ne bo dočakala. Komaj je oživela in si 
opomogla od lanskoletnega nenehnega klestenja, ki ga je povzročal 
vlakec s svojo vožnjo po | 
naši ozki ulici, že spet 
opažamo, da se zgodba 
ponavlja. Ali bo zelena 
meja vzdržala še eno 
turistično in železničarsko 
sezono? Glede na dosedanje 
ravnanje vseh odgovornih 
resno dvomimo v takšen 
ugoden izid.

Daša Humar
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Dogodek tega tedna

COSMOPOLIT BO ZDAJ MALO NIŽJI
Stavbni, poslovno stanovanjski kompleks v Morovi ulici nad 
hotelskim kompleksom Simonov zaliv, ki se mu uradno pravi 
GTO Cosmopoiit, Izolani pa mu pravijo kar »rdeča hiša«, res 
ni bil rojen pod srečno zvezdo. Nekateri še dobro pomnimo 
čas oziroma sistem v katerem je investitorica, Danijela Kisič, 
prišla v Izolo in se s pomočjo nekaterih Izolanov dokopala do 
papirjev za začetek gradnje tega kompleksa.
Od takrat sta minili dve desetletji, poslopje je raslo zelo počasi, 
gradnjo pa so zavirale predvsem spremenjene razmere na območju 
nekdanje Jugoslavije in s tem v zvezi spreminjanje zakonodaje s 
področja gradenj. Se najbolj pa se je zapletlo po letu 1992, ko je 
kranjsko podjetje Reality Kranj d.o.o. z Danijelo Kisič sklenilo 
dogovor oziroma družbeno pogodbo o izvedbi projekta GTO 
Cosmopoiit. Oboji so pričakovali, da bodo v takšni, mešani 
povezavi, lažje dokončali projekt. A se je šele takrat zares 
zapletlo.
Kranjsko podjetje je namreč podpisalo pogodbo s katero naj bi za 
svoje storitve dobili 780 m2 velik objekt C (del kompleksa brez 
fasade), kvadraturo pa bi lahko dobili le tako, da uredijo tudi 
mansardna stanovanja. To pa je gabarite zgradbe presegli za pol 
metra in takrat so se začeli spori med njimi in Kisičevo. V 
Reality so menda skušali doseči legalizacijo te gradnje, vendar je 
Kisičeva uspela dokazati, da so dejansko črnograditelji in to naj bi 
zaviralo tudi dokončanje njene gradnje. Vmes je bilo še cvela 
vrsta medsebojni »nagajanj«, od uporabe parkirne površine do 
gradnje zidu s katerim bi onemogočili parkiranje pred poslopjem 
in podobno, vse skupaj pa se je po sodiščih vleklo vse do 
nedavnega. Vmes je Reality menda želel znižati gabarite tega dela 
poslopja a jim je Kisičeva to menda preprečila, zdaj pa je zadnji 
rok za znižanje objekta in odstranitev manjšega prizidka potekel in 
inšpektorji so naročili rušenje stavbe.
Gradbeni delavci so z mehanizacijo in v spremstvu policije ter ob 
navzočnosti inšpektorja začeli z rušenjem, Danijela Kisič pa je 
bila zaradi tega izredno slabe volje, saj menda o teh delih sploh 
ni bila obveščena, čeprav se vse skupaj dogaja na njeni površini 
pred poslopjem in njena zgradba neposredno meji s stavbo, katere 
streho so odstranjevali. Še posebej jezna pa je bila zato, ker bo, 
po njenem mnenju, že jeseni dobila tudi tisti del poslopja v last 
in je prepričana, da bi uspela doseči legalizacijo že zgrajenega 
poslopja z mansardami vred.
Inšpektorjev in gradbincev to ni posebej zanimalo in kljub 
grožnjam z znano slovensko odvetniško hišo so nadaljevali z 
rušenjem. Zapletov pa tudi s tem še zdavnaj žal ne bo konec.

DOGODEK STOLETJA - TRANZIT VENERE
V torek, S.junija 2004, od 7.00 do 14.00, bomo lahko opazovali 
zelo redek nebesni pojav prehod Venere preko sončevega diska.
Pojav je možno opazovati 4 x v 423 letih.
Mladi astronomi OŠ Vojke Šmuc Izola pod vodstvom g. Mira 
Bornška bodo pripravili javno opazovanje za učence in občane Izole, 
navedenaga dneod 7.00 do 14.00 na šolskem dvorišču.
Opazovanje bo možno le ob lepem, jasnem vremenu.

PREKLETA ANKETA

FESTIVALU POZITIVNA OCENA
Anketno vprašanje o filmskem festivalu Kino Otok je bilo očitno 

dovolj zanimivo za vse, za tiste, ki so bili navdušeni in za tiste, ki 
jim je šel na živce. Iz rezultatov ankete lahko razberemo, da je 
večina glasovalcev pozitivno ocenila festival, kar je seveda lepo 
priznanje prireditvi, ki s šele uveljavlja v našem mestu. Zanimivo je, 
da je b ilo na začetku največ tistih, ki so odgovarjali na sredinski 
način, proti koncu pa so na plan stopili tudi veliki zagovorniki in 
veliki kritiki. Za vsako prireditev in za vsak dogodek je to dobro 
znamenje in organizatorjem gredo zato naše čestitke.

REZULTATI ANKETE

Kaj menite o filmskem festivalu, ki se ta teden odvija v Izoli ? 

Super I (38%)

Dobra prireditev (28%)

NIC posebnega (21%)

Mi gre na živce (11%)

Anketa odraža mnenja uporabnikov spletne strani wvvw.manclrac.com in ni namenjena 
raziskavi Javnega mnenja.

Za naslednji teden pa naslednje vprašanje oziroma dilema: Županja 
Breda Pečan je napovedala, da bodo v kratkem na Sončnem nabrežju 
postavili še horizontalne hitrostne ovire, načrtujejo pa tudi, da bodo v 
času glavne sezone Sončno nabrežje ob vikendih zaprli za ves 
promet. Kaj pravite o tej pobudi.
Ali soglašate, da se julija in avgusta ob koncu tedna Sončno 
nabrežje zapre za ves promet?
Glasujete seveda na naši spletni strani 'www.mandrac.coin

Spletna stran Mandrača nastaja v sodelovanju z

www.izolanka.com

Izola - Sončno nabrežje 4, tel. 05/ 640 39 35

Menjalnica
ODPRTO VSAK DAN od 8.00-19.00 

SOBOTA od 8.00-12.00

v « ršifra
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NAKUP, PRODAJA, ZAMENJAVA HIŠ, STANOVANJ, PARCEL
IMAMO LICENCO IN 12 LET DELOVNIH IZKUŠENJ PRI POSLOVANJU Z NEPREMIČNINAMI

Izola - Kristanov trg 2, tel. 05/ 640 11 10, fax: 05/ 640 11 11
www.sifra-nepremicnine-sp.si



Urejanje prometa v mestu in naseljih

ZDA) TUDI LIVADE IN )AG0P|E P0STA|A|0 PROBLEM
Tokratna tiskovna konferenca županje se je zgodila v prostorih 
krajevne skupnosti Jagodje, saj je bila v veliki meri namenjena 
prav predstavitvi delovanja krajevnih skupnosti v novih, 
evropskih razmerah pa tudi v zelo konkretnih, izolskih razmerah.
V izolski občini so se nekatere spremembe že zgodile, med 
pomembnejše organizacijske pa sodi gotovo zaposlitev dosedanjih 
dveh tajnikov krajevnih skupnosti v občinsko upravo, kjer bosta sicer 
opravljala tudi nekatere druge naloge, vendar bosta predvsem skrbela 
za povezave občinske uprave in krajevne samouprave. Predsednik 
sveta KS Jagodje Dobrava, Maks Filipčič pa je povedal, da so 
letošnji investicijski načrti njihove krajevne skupnosti nekoliko 
skromnejši, saj bo že brez tega v njihovem okolju ogromno posegov 
v prostor, posebej ob gradnji hitre ceste, priključka do Lucije, nove 
ceste do pod Šareda in še kaj. Opozoril je še na problematiko 
urejanja prometa v hotelskem komplesu Belvedere, na nerešene 
lastninske odnose pod Belvederjem in na težave, ki jih imajo pri 
urejanju mirujočega prometa v naselju.

REDARJI TUDI V JAGODJE IN LIVADE
Ob tem je županja opozorila na probleme, ki nastajajo v Jagodju ob 
urejanju mirujočega prometa, saj so marsikje lastniki zazidalnih 
parcel posegli s svojimi vrtovi in zidovi na občinsko, javno površino 
in tako dejansko onemogočili ureditev parkiranja tudi tam, kjer bi 
bilo z enosmernim prometom to mogoče urediti.
V Livadah pa bodo z ureditvijo makadamskega parkirišča omogočili 
dodatna parkirna mesta, ki jih tam zdaj primanjkuje, posledica pa je 
vsesplošno parkiranje po vseh zelenicah, kar naselju daje res izredni 
grd videz. Po napovedi županje bodo ob ureditvi parkirišča stanovalce 
najprej opozarjali, naj uporabljajo tiste parkirne površine, če to ne bo 
pomagalo pa bodo redarji kaznovali tako kot jim odlok to veleva.

DRAŽJE PARKIRANJE NA VELIKEM TRGU
Ob tej priložnosti je župoanja napovedala tudi nekatere novosti v 
zvezi s premetov v starem delu mesta. Prav kmalu naj bi namreč na 
Sončnem nabrežju postavili dodatne, horizontalne ovire, ki bi dejansko 
onemogočale srečevanje in prehitevanje na tem delu cestišča (gre za 
kamnita korita, ki so počez postavljena čez cestišče) poleg tega pa bo 
ta del mesta (nabrežje, Veliki trg ...) v juliju in avgustu, od petka do 
sobote, povsem zaprt za ves promet, kar pomeni, da se bodo vozniki 
lahko odpeljali iz mesta, nazaj pa v teh dneh ne bodo mogli in bodo 
morali uporabljati parkirišča v okolici. Novost, ki pa jo je bilo slišati 
že pred časom, pa je tudi višja cena parkiranja na Velikem trga Gre 
za elitno lokacijo starega mesta in nemogoče je, da parkiranje tam 
(tudi z mesečnimi dovolilnicami) stane toliko kot naprimer pri 
zdravstvenem domu.

V MESECU JUNIJU-JULIJU
vsem, ki so uspešno končali šolo, 

koi esarski nudimo ot) nakupu kolesa ali rolerjev 
CENTER ekstra -5°/o popust, odličnjaki -10%

CENJENE STRANKE,
V letu 2004 smo razširili našo ponudbo in 

jo združili iz dveh trgovin v eno s sedežem v IZOLI.
Obiščite nas in se prepričajte o bogati izbiri KOLES, ROLERJEV,..., 

novem urniku in dodatnih storitvah..
VSE NA ENEM MESTU V Kolesarskem centru RITOŠA v Izoli.

URNIK SERVISA IN TRGOVINE: NON-STOP od 8 - 19h.
HITRI SERVIS: Za manjša popravila v manj kot uri.

PREVOZ: Prevzem in dostava po obali.
SLOVENSKA KOLESA: Rog, Elan, Cult 

EVROPSKA KOLESA: Author, Bottecchia, Aurora, Di Blasi, Cult, Rog 
AMERIŠKA KOLESA: Scott, Trek, Marin, Schvvinn, Gt

NAJVECJA IZBIRA KOLES NA OBALI!
PRODAJA: STARO za NOVO, NA OBROKE, GOTOVINSKI POPUST

KC RITOŠA, Kajuhova 28, Izola, tel,fax: 05/6415-337, e-mail: ritosa@siol.net

Partizanski spomenik v 
Jagodju je zdaj osvetljen, 
treba bo le še urediti 
okolico ter dodatna 
parkirišča za balinarje in 
obiskovalce, v KS pa bi 
radi na zemljišču med 
spomenikom in cerkvico 
uredili teniška igrišča ali 
morda zabavišče za 
mlade.

478 VLOG ZA POVRAČILO VLOŽKA V TELEFONIJO
Predsednik KS Livade, Vinko Gregorič, ki je predsedoval komisiji za 
obravnavo vlog za povračilo vloženih sredstev v telefonijo je povedal, 
da je bil odziv na akcijo dober, saj so prejeli kar 478 vlog od 551, 
kolikor je bilo upravičencev. V starem mestu in KS Halietum ni bilo 
nobene, v KS Livade so imeli 3 pogodbe in 49 upravičencev (v 
glavnem Polje in obrtna cona), v KS Jagodje Dobrava so imeli 2 
pogodbi in 96 upravičencev, v KS Korte pa 3 pogodbe in 406 
upravičencev. Po njegovih besedah je večina tistih upravičencev, ki 
imajo urejena lastninska in druga razmerja vložilo pravilno izpolnjene 
vloge, kolikšen pa bo znesek za posameznika je težko povedati. Po 
nekaterih izračunih naj bi tisti, ki so vlagali v telefonijo v Polju 
dobili vrnjenih kakšnih50 tisočakov.

Izola je te dni polna šolarjev. 
Obiskujejo nas različne ekskurzije 
in kolone mladih se pomikajo skozi 
mesto proti svetilniku, kjer se 
običajno odločajo za kopanje. Zdaj 
imajo tam kar nekaj težav, saj je 
kopališče delno še vedno gradbišče, 
vsake toliko pa jim zagode tudi 
vreme, tako kot ta dež, ki jih je 
pregnal v torek popoldne.

DEMENCA. KAJ JE ŽE TO?
Občutek imam, da še nikoli ni bil star človek tako odveč sodobni 
družbi, kot se to dogaja v današnjem času. Star, bolan, betežen, 
neproduktiven...Kakšno breme družbi, kjer ima vrednost samo mlado, 
vitko telo brez gubic, ki dopolnjuje idealno podobo sposobnega 
menadžerja, ki najraje komunicira z »biti« in »megabiti«, ob fast 
food-u in desertu iz raznobarvnih vitaminskih tabletk. Dva svetova 
torej. In to na istem prostoru, morda celo v istem nadstropju.*
Kot da se On, ki sedaj v polnosti uživa v virtualnem, idealiziranem 
svetu ne zaveda, da pride čas in to zagotovo, ko bo izčrpan in 
preizkušan od vseh življenskih tegob, nekoč opešal. Z naporom se bo 
vzpenjal proti domu... In morda se bo tudi vanj, pa čeprav odločno 
proti njegovi volji naselila ta tako nepredvidljiva spremljevalka - 
DEMENCA.
Pričel mu bo pešati spomin..., pozabljal bo imena, dogodke, izgubljal 
razne predmete in bil prepričan, da mu jih kdo krade... Iz dneva v 
dan bo bolj vznemirjen in zato nepredvidljiv in včasih celo agresiven 
do okolice, ki ga ne bo razumela. On pa bo vedno bolj prestrašen, 
vedno bolj sam, iz dneva v dan bo bolj pozabljal, izgubljal svoje 
osebne predmete in na koncu bo za vedno izgubil še svojo identiteto.
Pa vendar še obstaja upanje za ta svet, kjer človek ostaja ČLOVEK, 
kjer je med vrednotami z veliko začetnico zapisana ljubezen do 
sočloveka. To je ljubezen, ki nas preko raznih življenskih obdobij 
vodi do nemočnega , ostarelega človek, ki potrebuje samo eno - 
človeka ob sebi. In ko bomo prihodnjič zajemali iz posode modrosti, 
ki jo je ta človek napolnil v številnih življenskih preizkušnjah, naj 
nam ne bo težko vzeti v zakup tudi vse njegove slabosti in potrebe, 
kijih s seboj prinaša starost.
Skupina za pomoč starostnikom z demenco in njihovim svojcem

Judita Miško
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Nova uprava Droge

DROGA IŠČE POVEZOVANIU BOL) NAKLONJENO VODSTVO
Nadzorni svet Droge d.d. je pred dnevi nadaljeval z obravnavno 
dveh točk iz predhodne seje. Obravnaval je letno poročilo 2003 
za Skupino Droga in Drogo d.d. ter predloge sklepov za 11. 
skupščino delničarjev družbe Droga d.d., javnost pa je seveda 
najbolj zanimala 3. točka dnevnega reda, ki je napovedovala 
menjavo uprave Droge d.d.
In res so člani nadzornega sveta na podlagi Statuta družbe in 
Zakona o gospodarskih družbah iz drugih ekonomsko poslovnih 
razlogov odpoklicali s funkcije predsednika uprave g. Andreja 
Božiča in s funkcije namestnika predsednika uprave dr. Jožka 
Peterlina Oba sta ti funkciji nastopila po takrat zelo odmevni 
odstavitvi dolgoletnega direktorja Droge,Matjaža Čačoviča.
Dosedanjega predsednika uprave in namestnika predsednika uprave 
sta zamenjala Robert Perko, kot novi predsednik uprave Droge d.d. 
in Marko Jazbec kot novi član uprave. Nova uprava je nadzornemu 
svetu predstavila izhodišča za strategijo Droge za obdobje 2005 - 
2010 in je s 1. junijem že prevzela vodenje družbe.

Robert Perko (na fotografiji) je bil sprva 
namestnik predsednika uprave v Drogi, sedaj 

j pa je tehnični direktor. Marko Jazbec pa je
poznan kot finančni strokovnjak, ki je doslej 
vodil strokovne funkcije v Banki Slovenije in 
SKB Banki.
Po sporočilu za javnost, ki so ga napisali v 
Drogi sta vsa medsebojna razmerja 
odpoklicana člana uprave in nadzorni svet 
družbe rešila sporazumno. Nadzorni svet se je 
dosedanji upravi zahvalil za korektno 
sodelovanje, seveda pa bosta deležna tudi 
primerne odpravnine.___________________________

400 NOVIH PRIVEZOV IZOLSKE MARINE
V jahtnem klubu Marine Portorož so pred dnevi imeli tematski posvet o 
razvoju slovenskih marin v naslednjem desetletju. Na posvetu so predstavniki 
vseh obalnih marin predstavili projekt izgradnje dodatnih privezov v 
slovenskih marinah. V naslednjih letih bi po optimističnih napovedih pridobili 
okoli 1500 novih privezov od tega 600 v Portorožu, pa 400 v Izoli in 
Piranu in od 100-200 v Kopru
Sicer pa bo v izolski marini v soboto, 5. junija ob 19.30 slovesnost ob dvigu 
modre zastave, ki velja za eno pomembnejših mednarodnih okoljskih 
priznanj, izolska marina pa ga bo prejela že petič.

NOVO iz programa SanaGens 
mininogavičke SEGRETO

V vročih dneh želimo biti brez nogavic. Mininogavičke vam ponujajo 
veliko koristi: V obutvi so nevidne, povečujejo udobje in higieno, ščitijo 

kožo pred odrgninami in obutev pred hitro izrabo. Narejene so iz 
posebnega materiala, ki preprečuje razvoj bakterij, vpijajo znoj, so 

antialergične in rahlo dišeče.
Bosi, pa vendar obuti v mininogavičkah Segreto!

HOTEL-iDEUFIN

REVIJA

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje J

V OSNOVNIH ŠOLAH SO ŽE PRAVI SLIKARJI
V torek, 25. maja 2004 smo likovne 
pedagoginje izolskih osnovnih šol 
ponovno obudile osnovnošolski 
ex-tempore, katerega pobudnik je 
ugledni meščan naše občine, Koni 
Steinbacher (nekdanji likovni 
pedagog na OŠ Vojke Šmuc , bolj 
znan kot animator risanih filmov).
Tokrat je 85 učencev v spremstvu 
likovnih pedagogov in mentorjev iz 
osnovnih šol Livade, Vojke Šmuc in 
Dante Alighieri s slikarskimi paletami in tubami barv iskalo navdih v 
starem mestnem jedru. Z udeležbo likovno nadarjenih učencev na 
Ex-temporah, se slednjim ponuja možnost opazovanja, spoznavanja, zaznavanja 
svojega mesta z drugačnega stališča, v raziskovanju estetskih detajlov, ki jih 
mesto skriva in tako prenos subjektivne zaznave širšemu občinstvu. Hkrati pa 
jim udeležba na Ex-temporu nudi priložnost srečevanja z ostalimi vrstniki 
izolskih osnovnih šol.
Učenci so slikali na teme: Izola, moje lepo mesto, ulična perspektiva, 
kofetarca, odtenki morja, izolski mandrač in njegovi ribiči. Likovne 
izdelke nastale v tem dnevu, je nato ocenila strokovna žirija v sestavi: Koni 
Steinbacher, Marlene Zorjan (prof. likovne umetnosti na SGTŠ in 
nekdanja likovno nadarjena učenka Konija Steinbacherja) ter Martina 
Rutar-Žerjal (slikarka, prav tako nekdanja likovno nadarjena učenka Konija 
Steinbacherja, ki je med drugim s kamero zabeležila filmski zapis prvega 
osnovnošolskega ex-tempora).Nagrade so prejeli:
1. mesto v ocenjevalni kategoriji (4., 5. razred osemletke ter 7. razred 
devetletke) je prejela Maruša Lazički, učenka 5.razreda na OŠ Livade, za 
delo z naslovom »Ulična perspektiva«. Njeno delo je žirija takole opisala; 
»sliko podlaga z odlično risbo, obogateno z detajli, ki jih sicer še z 
nedodelano slikarsko tehniko, zgradi v jasno kompozicijsko celoto.«
2. mesto v isti kategoriji je šlo Nini Markovič, učenki 7.razreda devetletke na 
OŠ Livade, prav tako za delo z naslovom »Ulična perspektiva«.
3. mesto je prejela učenka 4. razreda OŠ Dante Alighieri, Samantha Babich, 
za delo z naslovom »La chiesa di San Mauro«.
Posebno pohvalo žirije v tej kategoriji, je žirija namenila še naslednjim 
učencem : Mireli Bajramovič iz S.razreda OS Vojke Šmuc, Martinu 
Zadelu, učencu 5. razreda iz OŠ Livade ter Mersedes Viler, učenki 7. 
razreda devetletke na OŠ Livade.
1.mesto v ocenjevalni kategoriji (7. in 8. razred osemletke) je prejel Rok 
Kleva -Ivančič iz 7. razreda OŠ Dante Alighieri za delo z naslovom »La 
caduta degli angeli« Zanj je žirija dejala slednje :«Motiv oblikuje s 
poudarjeno sivino, ki jo bogato niansira. Njegov motiv pa ne ostaja le zapis 
trenutnega stanja, saj ga osvetljuje neka magična svetloba. Že kar zrel pogled
mladega ustvarjalca.«
2.mesto je prejela Romina Ilnikar, učenka S.razreda OŠ Livade za delo z 
naslovom »Pri mandraču«.
B.mesto sije prislužilTomi Pečar iz OŠ Dante Alighieri.
Posebna pohvala v tej starostni skupini gre še : Sari Ječmenjak iz OŠ 
Vojke Šmuc, Eleonori Cvetkovič iz OŠ Dante Alighieri ter Otonu Bačarju 
iz OŠ Livade.

Novost letošnjega ex-tempora pa je 
bila v razpisu dodatnega slikarkega 
motiva na temo KOFETARCE, ki ga 
je nagrajevala DROGA d.d, generalni 
sponzor osnovnošolskih ex-tempor. 
Nagrajeni učenci z košarico Droginih 
dobrot so : Anja Barič iz 8. razreda, 
Andreja Bevc iz 7. razreda 
devetletke in Matija Maršič iz 7.

razreda, vsi iz OŠ Livade.
Ob otvoritvi razstave in podelitvi nagrad je potekal tudi zanimiv kulturni 
program, še posebej pa je pozornost pritegnila projekcija filmskega zapisa o 
izvajanju prvega osnovnošolskega ex-tempora v Izoli ter plesna točka 
deklic iz OŠ Livade pod mentorstvom učiteljice Sabine Dražič. Razstava 
likovnih del, naših mladih umetnikov, je bila na ogled do 31. maja 2004 v 
Klubskem prostoru Kulturnega doma. Šola organizatorka ex-tempor v letu 
2004 (Osnovna šola Livade) se najlepše zahvaljuje naslednjim sponzorjem: 
Generalnemu sponzorju DROGI d.d. Portorož, Mestni knjižnici Izola, 
Prometeju Art & Hobby, ter Centru za kulturo, šport in prireditve, ki je 
prijazno ponudil razstavne prostore. (Likovna pedagoginja na OŠ Livade, Ingrid Knez)
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Skrb zs mlade

BARBARA IN RUDI STA MED ZVEZD(IC)AMI
Brabaro Motoh poznajo skoraj vsi izolski otroci. Pred nekaj leti, ko 
je bila brez zaposlitve, je vzela v najem eno od galerij po en tolar 
na mesec. Barbarina galerija je gledala na eno od najbolj živahnih 
izolskih ulic in na tržnico. V njej je prodajala ročno izdelan nakit in 
voščilnice. Nič posebnega. A kmalu so se pri prijazni galeristki začeli 
zbirati izolski otroci. Pri njej so lahko izdelovali nakit in voščilnice 
tudi sami. Risali so in se pogovarjali z njo, saj si je vzela čas in jih 
poslušala. Počasi je postajala njena galerija vse bolj obiskana. 
Barbaro je ukvarjanje z otroki prevzelo. Bila je polna novih idej in 
je otroke kar naprej vabila na različne delavnice. Zdaj so se igrali 
frizerje, drugič so šli kam na izlet, potem je že bilo na vrsti spet kaj 
novega in zanimivega.
Tudi pravljice so brali: »Z branjem pravljic sem v galeriji začela 
predvsem zato, ker se mi zdi v sedanjem času televizije in 
računalniških igric pomembno, da otroci tudi berejo. Pravljice berem, 
pa tudi sproti si jih izmišjam, kadar nam zmanjka knjig. Z otroci pa 
smo se domislili tudi zanimive igrice, kjer si pravljico izmislimo skupaj 
in jo nato tudi zaigramo.«

Otroci so k Barbari radi prihajali in 
■ galerija je postala kmalu premajhna 

. za vse. Županja je opazila njeno delo 
in se odločila preurediti prostore v 

. - delu stavbe, kjer domuje tudi Rdeči 
| križ. Barbara in otroci so se preselili 

tja. V teh prostorih so bile vsak dan 
) popoldan različne delavnice, ure 

pravljic, likovne ustvarjalnice. Pred 
nekaj meseci so Zvezdice dobile 
prostore v nekdanji trgovini Košaki. 
Pridružil se jim je še Pirančan Rudi 
Mraz, dedek, likovni umetnik, 
vzgojitelj in pravljičar.

se je v Ljubljani. Njegova poklicna pot je bila zelo razgibana. 
Po poklicu je likovni umetnik, grafik, a lotil se je še marsičesa. Ko 
je nekaj časa delal kot potnik za knjižno založbo Slovenska knjiga, 
se je znašel med otroci in pravljicami: »Zadnja leta sem službeno 
veliko potoval po Primorskem. Povsod so me po šolah prosili za ure 
pravljic. Imeli so me radi Tak kot sem, malo bradat in siv, sem 
deloval na otroke zelo pomirjajoče. Ko sem jih med pripovedovanjem 
opazoval, jim gledal v oči, sem videl, da tudi današnji otroci 
sprejemajo pravljico z odprtim srcem. Enaki so, kot smo bili mi, le da 
vedno hitijo. Vedno se jim mudi, ali k učenju, ali h krožkom. A ko jim 
kdo pripoveduje pravljice, so vedno veseli«
Likovne delavnice je v ure pravljic vključil zato, ker ga je kot 
likovnega umetnika zanimalo, kakšen je vpliv njegovega
pripovedovanja na otroško domišljijo: »Vesel sem, ko vidim, da z 
velikim občutkom in željo ustvarjajo pravljične junake ali druge like iz 
zgodbe. Otroci me vedno presenečajo. Njihovi izdelki so božanski«
Zaradi njegove nadarjenosti za pripovedovanje in delo z otroki so ga 
k sodelovanju povabili sodelavci knjigarne Libris iz Kopra, ki ima 
svoje knjigamice tudi v Piranu v Izoli. Že več let vodi tudi likovne 
kolonije na Pohorju.

v\ „

imm»^
Šolal

TELEVIZIJA JE OČE, MATI, BABICA, DEDEK ...
V dnevnem domu v Košakih je prevzel vlogo vzgojitelja, prijatelja in 
učitelja, hišnika in pripovedovalca pravljic. Otrokom se posveča z vso 
ljubeznijo: »Z otroki se veliko pogovarjam. Otroci imajo danes vse, a 
nimajo besede. Ne vedo, kaj je beseda! Nekateri otroci se nočejo učiti, 
jezijo se na učitelje. Takim rečem: 'Glej na vse kot na pravljico. Ne 
maraš učiteljice matematike? Komu se ti zdi podobna? Je kot stara 
baba iz pravljice Janko in Metka?' Najprej me začudeno gledajo. 
Potem pa se začnejo spreminjati. Danes je televizija njihova mama, 
oče, babica in dedek. Prepuščeni so v varstvo televiziji in računalniškim 
igricam. K nam prihajajo, ker rabijo besedo! Danes je treba gojiti 
besedo!«
Zato otrokom, ki zahajajo v Košake, pripoveduje tudi pravljice. Radi 
mu prisluhnejo tudi, ko se spominja svojega otroštva: »Prav tako radi 
poslušajo, kot bi pripovedoval pravljico. Ker pravljica je svet, ki te uči 
biti dober, trezen, razumen, pošten - vrline, ki se danes ne upoštevajo 
več. Danes rečejo, da je bedak, kdor verjame v pravljice. Jaz pa 
mislim, da je bedak tisti, ki tako govori

Danes smo ljudje takšni, da v vsem vidimo zlo. Samo resnice ne 
vidimo. Zapiramo se. Raje imamo hiše, ograje. To je pogrebni zavod za 
naše otroke. Otrok verjame v pravljico, mi mu je ne damo! Vzeli smo 
veliko radirko in smo vse izbrisali!«
Prostori, kjer se zbirajo zvezdice, so skoraj edini kotiček v Izoli, 
kamor se otroci lahko zatečejo vsak dan, tudi v slabem vremenu in 
kjer jih vedno pričaka nekdo, ki se jim ZARES posveti. Zato ne 
razumem prav govoric, da bodo zvezdicam prostore odvzeli in jih 
namenili gostinski dejavnosti. Kaj ni v naših mestih že dovolj lokalov? 
Bolje bi bilo, da bi zares poskrbeli za otroke, če so res oni naša 
prihodnost. Če bodo čez par let le še sloneli za šanki, se nam pač bolj 
slabo piše... Špela Pahor

DPM IZOLA, OTROŠKE DELAVNICE ZVEZDICE 26.6.
ORGANIZIRAMO IZLET V GARDALAND.

PRIJAVE D015.6. NA TEL: 040 698 532 ALI V NAŠIH 
PROSTORIH NA GORKIJEVI8.

Cicižoga, glasba, skok, nas popelje naokrog
Vrtec Mavrica je organiziral že 8. Ciciolimpiado

Več kot 400 otrok se je skupaj s 
starši in vzgojitelj zbralo na igrišču 
v Livadah, kjer se je dogajal 
sproščen in zabaven zaključek 
letošnjega vrtčevega leta. Ogledali 
smo si lahko veliko zanimivih 
nastopov in iger pod skupnim 
geslom »Pomembno je sodelovati in 
se igrati«. Ciciolimpiade se je 
udeležilo šest vrtcev, večina s 

Primorske, pa tudi vrtec iz Maribora.
Suzana Božič, članica organizacijskega odbora, je predstavila letošnjo 
prireditev: Za letošnjo temo »Mi v Evropi« smo se odločili zaradi 
dveh razlogov. Najprej je to povezano z letošnjo vključitvijo 
Slovenije v EU in zato, ker otroci tako neposredno preko izkušnje 
spoznavajo kulturo drugih narodov. Naš vrtec je že nekaj let vključen 
v mednarodne projekte (Comenius, My Europe) tako, da je to že del 
našega vsakdanjika. Vsaka od petih iger (Potovanje po Sloveniji, 
Dežela tulipanov, Božičkova dežela, Pečem pico, Olimpijske igre 2004) 
je namreč prikazovala značilnosti druge evropske države. Vsaka od 26 
skupin pa je imela za maskoto še zastavo ene od držav EU.
Vse sodelujoče so pozdravili: ravnateljica Vrtca Mavrica Tatjana 
Kodarin, učiteljica Sinikka Sivuka Chavez iz Finske, županja Breda 
Pečan, malteška častna konzulka v Ljubljani Smilka Ksenija 
Klešnik, veleposlanik in vodja Delegacije evropske komisije v 
Sloveniji Envan Fouere pa je poslal pozdravni govor.
Ciciolimpiada je letos prvič potekala v »SSn^Cf lliyHSlir 
hladnejšem vremenu, kar je IIE![lkSl ||ft 1*1111^ 
organizatorjem povzročilo kar nekaj skrbi, ■ 
vendar se je na koncu vse dobro izšlo. L 
Organizacijski odbor (Danica Brožič, ^
Suzana Božič, Orjana Rojac, Ingrid f 
Šemole, Tatjana Klun in Jasmin Julič 
Ilnikar) je oblikoval igre, živobarvne in 
atraktivne rekvizite pa so izdelale 
vzgojiteljice same, za kar jim velja 
posebna pohvala. Srečelov je pripravil in uspešno izpeljal Vrtčev 
sklad, v katerem sodelujejo starši otrok. Generalni sponzor prireditve 
je bila Droga Portorož, ki jo je zastopala Janja Križman. Vsem, ki so 
sodelovali in prispevali k uspešni izvedbi 8.ciciolimpiade pa se bodo 
organizatorji zahvalili v naslednji številki vrtčevega mesečnika 
Vrtčevi utrinki (Barbara Dobrila)
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Urejanje svetilnika

NA KONCU BOMO VSI PORAŽENCI
Dela na svetilniku so obstala. To zagotovo ni dobro in je 
najslabše, kar se je lahko zgodilo, a drugače tudi ni moglo 
biti, saj so stališča zainteresiranih strank še vedno zelo 
narazen. Ker nam je novinarjem pri vsem tem še najtežje, saj 
moramo poslušati pojasnila enih in drugih, pri tem pa se vsi 
sklicujejo na stroko in so prepričani da jim bo dal pristojni 
organ na koncu prav. Prav zato smo pred dobrim tednom na 
Ministrstvo za okolje in prostor poslali tri vprašanja in 
pristojne povprašali za nekaj pojasnil, ki naj nam pomagajo k 
ustvarjanju realne slike nastalih razmer. Objavljamo dopis in 
vprašanja ter odgovore, tako kot smo jih poslali in prejeli iz 
Ministrstva za okolje in prostor.
Posegi na zaščitenem območju izolskega svetilnika so povzročili 
veliko razburjenja na vseh straneh. Občani so množično proti 
pozidavi tega območja, na občini in komunali trdijo, da gre za 
urejanje zelenice, inšpektor za gradnje pa je izdal že nekaj odločb 
o ustavitvi del in rušitvi že postavljenih objektov. Komunala se 
je pritožila, Ministrsrtvo kot drugostopenjski organ je njeni 
pritožbi ugodilo in vrnilo postopek nazaj na prvostopenjski organ 
(inšpekcija), inšpektor je napisal novo odločbo, ki je po vsebini 
skorajda enaka prejšnji. Na Komunali in občini to tolmačijo kot 
namerno nagajanje inšpektorjev, inšpektorji pravijo, da se občina 
in njeno javno podjetje ne smeta obnašati slabše od občanov, 
novinaiji pa skušamo ves ta zaplet primemo zapisati, pojasniti in 
nakazati nekakšne rešitve. Žal teh, v tem primeru, skorajda ne 
vidimo več. Zato vas prosimo za nekaj pojasnil oziroma 
odgovorov, saj inšpektorji iz Kopra niso pristojni za dajanje 
odgovorov na novinarska vprašanja. Ker so nekatera pojasnila že 
dobili drugi novinarji vas z njimi ne bomo obremenjevali ampak 
nas zanima naslednje:

KDO OBRAVNAVA PRITOŽBE NA DRUGI STOPNJI?
Vprašanje: Inšpekcijske službe so v sestavi MOP, ki je v tem 
primem tudi drugostopenjski organ. Zanima nas, kdo na 
ministrstvu obravnava takšne pritožbe oziroma kakšen je sploh 
postopek pri obravnavi na drugostopenjskem organu.
Odgovor: V Ministrstvu za okolje, prostor in energijo rešuje 
pritožbe v zvezi s postopki gradbene inšpekcije pravna služba, kot 
npr. tudi pritožbe v zvezi s postopki izdaje dovoljenj za gradnjo 
in druge. Postopek upravnih organov v zvezi s pritožbo, vloženo 
zoper upravni akt - npr. inšpekcijsko odločbo, je določen v 
zakonu o splošnem upravnem postopku. Zakon določa tako delo 
organa, ki upravni akt izda, kot tudi delo organa, ki rešuje 
pritožbo zoper upravni akt.

MeTra
MeTra Izola 
Suhar Mariella s,p. 
Smrekarjeva 62 
Izola - Isola

Izola ima novo trgovino.
Vhod je z Manziolijevega trga 
(ob knjigarni Libris),
nudimo pa vam bogato izbiro 
metrskega in kilskega blaga, 
pa tudi potrebščine za šivanje.

V naši delavnici vam lahko zašijemo majice, 
jope, hlače, krila, nosečniška oblačila, 
znamo pa tudi popravljati. Sicer pa nas že 
poznate iz Pulloverie Mariella.

Pridite, čakamo vas od ponedeljka do petka 
dopoldan od 8. 30 ure - 12. ure in popoldan od 16.ure do 20. ure, 

v soboto pa samo dopoldan.

KAKŠEN JE POSTOPEK INŠPEKTORJEV?
Vprašanje: V primem posegov na izolskem svetilniku je MOP 
upoštevalo zakonodajo o upravnem postopku, zato nas zanima, ali 
so inšpektorji dolžni zaslišati odgovorno osebo investitorja 
oziroma izvajalca del, čeprav to dejansko pomeni, da bi se 
njihovi postopki raztegnili na nedoločen čas. To so nam povedali 
tudi inšpektorji, ko smo jih opozorili na črne gradnje, ki so se 
kar nadaljevale, kljub nasprotovanju vseh strank v postopku a ker 
inšpektorji niso prišli do odgovorne osebe (lastnik, investitor, 
izvajalec) niso mogli izdati odločbe o ustavitvi del. Skratka, katera 
zakonodaja oziroma uredba velja v teh primerih?
Odgovor: Gradbeni inšpektor pri vodenju inšpekcijskega postopka 
upošteva tako določbe zakona o splošnem upravnem postopku kot 
tudi zakona o inšpekcijskem nadzom, zakona o graditvi objektov 
in drugih zakonov in predpisov, ki lahko vplivajo na potek 
inšpekcijskega postopka ter na ugotovitev dejanskega stanja v 
konkretni zadevi. Postopek gradbenega inšpektorja je v skladu z 
navedenimi zakoni voden kot skrajšan ugotovitveni postopek, 
izrekanje inšpekcijskih ukrepov se šteje za nujne ukrepe v javnem 
interesu. Tako pod določenimi pogoji v inšpekcijskem postopku 
tudi ni potrebno opraviti zaslišanja kršitelja predpisa.

UREJANJE ALI GRADNJA?
Vprašanje: Zanima nas še vaše strokovno mnenje: Komunala in 
občina Izola pravita, da gre v tem primem dejansko za urejanje 
zelenice, kar je v skladu z odlokom o prepovedi parcelizacije 
zemljišč, ki je edini veljavni odlok pri urejanju tega prostora. Ali 
menite, da takšen poseg lahko štejemo za urejanje?
Odgovor: Zakon o graditvi objektov določa, da se z gradnjo 
objekta lahko prične na podlagi pravnomočnega gradbenega 
dovoljenja. Zakon določa izjemo, da za gradnjo enostavnega 
objekta ni potrebno gradbeno dovoljenje, če investitor pred
začetkom gradnje pridobi lokacijsko informacijo, iz katere izhaja, 
da je takšna gradnja v skladu z izvedbenim prostorskim aktom, in 
če je njegova velikost, način gradnje in rabe ter odmik od meje 
sosednjih zemljišč v skladu s Pravilnikom o vrstah zahtevnih, 
manj zahtevnih in enostavnih objektov, pogojih za gradnjo
enostavnih objektov brez gradbenega dovoljenja in o vrstah del, ki 
so v zvezi z objekti in pripadajočimi zemljišči (Uradni list RS št. 
114/2003). Eden temeljnih pogojev, da je gradnja enostavnega 
objekta možna brez pridobitve gradbenega dovoljenja, je pogoj, da 
je gradnja ali postavitev takega objekta predvidena v izvedbenem 
prostorskem aktu. V danem primem gradnja že postavljenih 
objektov ob plaži in gradnja poti v parku v izvedbenem
prostorskem aktu ni predvidena. Prav tako je gradbeni inšpektor 
ugotovil tudi dmga odstopanja od pogojev, ki bi morali biti
izpolnjeni, da bi bilo navedene objekte možno zgraditi brez 
gradbenega dovoljenja.

Srečko Valič, Direktor inšpekcije za prostor
Inšpektorat RS za okolje, prostor in energijo
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Nogomet-2. SNL 
Dravinja: Izola Argeta 1:111:01
SLOVENSKE KONJICE - Stadion na 
Dobravi, sodnik Rajh (Lovrenc) 7,
gledalcev 200. Strelca - 1:0 Hudarin 
(17), 1:1 Hanc (57).
Izola Argeta: Kalčič 8, Dobrin 7, B.
Božič 7, Šabič 7,5, Franetič 7,5,
Maletič 7. Malikovič 6 (od 46.
ŠabanoviČ 7), Nadal 7, Bošnjakovič 6 
(od 46. Hanc 7,5), Rastoder 7,5,
Vučkovič 7 (od 84. Herbst -). Trener:
Matjan Kovačič.
Rumeni kartoni: Bošnjakovič. Maletič 
Prva spomladanska točka v gosteh za 
položaj Izolanov na lestvici ni bistvene 
ga pomena, vendar jih je zelo 
razveselila, saj so jo osvojili po srčni 
in borbeni igri, ob tem pa skoraj brez 
polovice standardne enajsterice 
(Ružnič, Čauševič, D. Božič, Čavar,
Valenčič). Izola bi lahko povedla že 
v prvi minuti, a je močan strel 
Rastoderja domači vratar uspel izbiti v 
kot. Na sredini polčasa je spodrsljaj v 
izolski obrambi izkoristil Hudarin in 
povedel Dravinjo v vodstvo. Odločitev
izolskega treneria, da v drugem
polčasu ponudi možnost igranja
nekaterim novincem, se je izkazala za 
pravilno, saj sta Sabanovič in Hanc
precej poživila napad Izolanov. V 57. 
minuti je Dalibor Vučkovič lepo 
podaj Nenadu Hancu, ta pa je z lepim 
strelom premagal vratarja Dravinje in 
si s svojim prvim zadetkom v dresu 
Izole pripravil lepo darilo ob rojstnem 
dnevu. Ofenzivna igra je tako obrodila 
sadove, v končnici pa bi Izdani lahko osvojili 
celo vse tri točke. (BRANKO VUGA)
3. SNL-zahod
Jadran Dekani: Av. Korte 0:610:31
DEKANI - Igrišče Ivana Gregoriča, gledalcev 
150, sodnik Babnik (Ljubljana). Strelci - 0:1 Meš 
(5), 0:2 Banica (15), 0:3 Meš (32), 0:4 Banica 
(56), 0:5 Durmič (73), 0:6 Guminovič. (83).
Avtoplus Korte: Horvat, Begič, Durmič, Mehič 
(od 75. Jankovič), Mamilovič, Furlanič, Bašič, 
Stampfer (od 46. Serdinšek), Banica, Čendak, 
Meš (od 71. Muminovič). Trener: Ivan Patarič. 
Kortežani se kar malo igrajo z živci uprave, 
trenerja in navijačev. Igrajo pač tako kot se jim 
na določen dan zljubi. Če so doma dvakrat 
zlahka izgubili proti lažjim tekmecem in dali 
občutek, da pravzaprav delajo prvenstvo 
neregularno, so v nedeljov gosteh pri 
tretjeuvrščeni ekipi iz Dekanov slavili visoko in 
prepričljivo zmago. Od prve minute so bili boljši 
nasprotnik in so v vseh pogledih zasenčili 
domačo ekipo. Rezultat bi bil, glede na dogodke 
na igrišču, cello še višji v korist Kortežanov, ki 
so tako spet prevzeli vodstvo na lestvici in bodo 
na zadnji domači tekmi pravzaprav na igrišču 
odločali o tem, kje bodo končali letošnjo izvrstno 
sezono._____________________

Odbojka
IZOLA BOSTI REPREZENTANČNI TEKMI
Izola ta teden prvič gosti slovensko žensko 
odbojkarsko reprezentanco, ki se bo na dveh tekmah 
skupine B potegovala za nastop na Evropskem 
prvenstvu in napredovanje v A skupino. Zenski 
odbojkarski klub Izola se je namreč odločil, da bo 
organiziral dve tekmi B skupine evropske lige in s 
tem na svoj način pripomogel k promociji odbojke v 
Slovenski Istri. Slovenska ženska odbojka je namreč 
na dokaj nizki ravni, čeprav nekaj Slovenk uspešno 
nastopa v močnih tujih ligah.
Cilj varovank zveznega trenerja Dragutina Baltiča je 
zmaga v petčlanski skupini, ki prinaša napredovanje v 
A skupino in kvalifikacije za nastop na evropskem 
prvenstvu. V prvem krogu so Slovenke gladko 
premagale Hrvaško, v četrtek, 3. junija, ob 19.30 se 
bodo v dvorani v Kraški ulici, srečale s Švedsko, v 
soboto, 5. junija, ob 18. uri pa še z Moldavijo. 
Srečanji bosta, kot rečeno, v dvorani v Kraški ulici, 
ki ponavadi gosti le rokometaše, saj telovadnica v 
Livadah ne omogoča ogleda več kot stotim
gledalcem. Žal v reprezentanci ne bo Izolanke Jane 
Rojc, ki je sodelovanje morala odpovedati zaradi 
šolskih obveznosti.
Povejmo še, da bo stop za mlade do 15 let, prost.

Namizni tenis 
ROMA FRANK IN FAT0RIČ
V soboto je v Arrigoniju potekal IX. 
klubski turnir. Brez izgubljenega 
dvoboja je bil prvi Simon Frank pred 
Gregorjem Vukovičem, tretji pa je bil 
Luka Argenti. Pri dekletih je tudi 
tokrat zmagala Kristin Fatorič pred 
Alenko Ačimovič in Majo Grizelj. 
Zanimivi dvoboji so potekali v 
kategoriji do 10 let. Pri dečkih je 
zmagal Marko Rončevič pred Petrom 
Cividini - Peloza. zelo dobro je tokrat 
odigral David Skeijanc, ki je pokazal 
velik napredek v igri in zasluženo 
osvojil tretje mesto. Pri dekletih je bila 
prepričljiva prva Vita Vatovec pred 
Meliso Dehurovič in Anjo Kocjančič.

Vukovič in Fatoričeva 
v prvi osmerici
V nedeljo je v Logatcu potekal 4. 
namiznoteniški turnir za pokal 
mednarodne športne zveze Alpe Adria. 
Na turnirju je nastopilo preko 100 
tekmovalcev iz Italije, Hrvaške, Avstrije 
in Slovenije. Pri kadetih se je najvišje 
uvrstil Gregor Vukovič Za uvrstitev 
med prvih osem je v zelo dobri tekmi 
tesno s 3:2 premagal avstrijskega 
reprezentanta Schatzerja. Za uvrstitev 
med prvo četvorko pa so mu pošle 
moči in je z 0:3 izgubil z Grecejem iz 
Hrvaške, zelo dobro je tokrat pričel 
tudi Simon Frank. V predtekmovalni 
skupini je že premagal Hrvata Greceja 
enega boljših kadetov na tumiiju. Nato 
je z 2:0 vodil Kruseija iz Mute. Žal

zaradi bolečin v ramenu ni mogel pokazati kar 
zna in je tako z 2:3 izgubil
Pri kadetinjah se je tudi tokrat najvišje uvrstila 
Kristin Fatorič. Za uvrstitev med osnerico je 
premagala Novakovo iz Logatca. V četrtfinalu pa 
je morala priznati premoč Koprivčevi iz Hrvaške. 
Tokrat je Kristin odigrala nekoliko slabše, bolj 
nezbrano kot na prejšnjih turnirjih. Zagotovo se 
nekoliko pozna že dolga in uspešna sezona, ki je 
za njo.
Ostali tekmovalci in tekmovalke se iz 
predtekmovalnih skupin niso uvrstili na glavni 
turnir.

NAV 0FF ORALNE KOŠARKARSKE LIBE
V telovadnici Livade bodo v soboto, 5. junija 
odigrali finale letošnje obalne lige za 
košarkaijc letnika 95. Nastopile bodo štiri 
prvouvrščene ekipe, med njimi tudi ekipa 
Izole, ki je letos prvič sodelovala v tem 
tekmovanju in v rednem delu osvojila drugo 
mesto.
Začetek tekmovanja je ob 9.00 uri.

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Tako kot se vreme pripravlja na sezono, tako 
rokomet pošasi zapušča sceno. Res da se glavne 
stvari Šele pripravljajo /nakupi, prodaje/, ostale 
aktivnosti so na rekreacijski ravni. Mnogo tega 
je znanega, veliko bo tudi ugibanja, kot vedno 
pa bo vse odvisno od žepa. Izolske idile ne

bodo pretresali veliki dogodki, tako sedaj , kasneje 
pa morda. Kar nekaj nejasnosti še ostaja, 
predvsem pri ženskem delu, za moško stran pa bo 
potrebno dopolniti tudi kader. Trenerji imajo stvari 
že v glavah. Najuspešnejše rokometno leto bo 
potrebno maksimalno izkoristiti. Pridobivanje 
dobrotnikov ostaja še vedno težko in nehvaležno 
delo. Paleta ponudbe /žal ne povpraševanja/ nudi 
premalo za vse, v Izoli pa sploh. Sicer pa pri 
nas že kar nekaj časa uspešno čakamo. Primerjave, 
predvsem o vloženem, nas uvrščajo na dno, v 
ostalem se mimo kosamo z ostalimi.Lažje in 
hitreje se znajdemo v individualnih Športih, 
kolektivne športe pa obvladamo do mladinskih 
kategorij. Kot rečeno, skrivnost ni v stroki, 
sredstva so tista, ki krojijo uspehe. Stvari so res 
povezane tudi s publiko, sedaj res nimamo 
»svetovnih ekip«, smo pa jih imeli. Avditorija pač 
priznava samo zmagovalce, to pa, da je športna

tekma tudi lahko »kulturni dogodek«, ne zanima 
nikogar. Nobena izolska ekipa /trenutno/ ni 
sposobna privabiti več kot sto /100/ gledalcev, 
zato pa hodimo k sosedom na tekme, v Koper, 
na Kozino, celo v Trst. Nekako razumljivo je, 
da kvaliteto ni težko plačati /vstopnina/. Vendar 
bi domačim pomoč s tribun še kako prav prišla, 
predvsem moralna konec koncev pa tekme niso 
same sebi namen.Športne panoge imajo tudi nekaj 
podpanog, te pa smo žal zanemarili.
Vsi dvigajo glave, morda bo tudi kaj uspeha. Žal 
sc po dveh kolih ne da oceniti, sploh pa 
zahtevati. Potrpljenje, toda...

www.goldenindex.coin
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Rokomet
7. DAN SLOVENSKEGA ROKOMETA
Rokometni klub Ilirska Bistrica, ki letos praznuje 40 let organiziranega 
delovanja kluba je dobil organizacijo 7. dneva slovenskega rokometa, na 
katerem se bodo predstavile vse reprezentančne selekcije. Vrhunec 
prireditve pa bo seveda kvalifikacijska tekma slovenske ženske 
reprezentance za uvrstitev na evropsko prvenstvo proti reprezentanci Turčije. 
Celotno dogajanje bo potekalo ob bistriškem občinskem prazniku - v 

soboto 5. junija in nedeljo 6. junija, ko bo ob 18.00 uri in 30 minut 
pričela tekma med SLOVENIJO in TURČIJO. Poleg ženske članske 
reprezentance se bodo v nedeljo predstavile še ostale ženske reprezentančne 
selekcije, v soboto pa bo povsem moški dan. Poleg mlajših selekcij bo 
sobotno dogajanje zaključna tekma moške reprezentance vzhoda in zahoda, 
ki jo bo sestavljala večina slovenskih reprezentantov, vseh skupaj pa naj bi 
na prireditvi sodelovalo okoli petsto najboljših rokometašev in rokometašic. 
Od Izolanov bodo tam zagotovo vsi reprezentanti in reprezentantke, od 
najmlajših selekcij pa do mladincev in mladink, kjer so naši seveda zelo 
dobro zastopani.

PRIHAJA 12. EUROFEST 2004
Priprave na letošnji evropski rokometni festival prehajajo v zaključno fazo. 
do začetka prireditve je še slab mesec in organizator v tem trenutku 
predvsem zbira prijave. Vse informacije o prijavi in poteku prireditve lahko 
dobite na sedežu organizatorja Sportmaestral clubu in sicer na naslovu 
Premrlova 1, Izola preko pošte oz. na telefonu 05/640-41-09, kjer boste 
lahko dobili vsa potrebnai dodatna pojasnila. Zelo obiskana je tudi njihova 
spletna stran, www.sportmaestral-club.si/, kjer lahko dobite vse potrebne o 
preteklih enajstih izvedbah Eurofesta in seveda o poteku letošnjega 
evropskega rokometnega festivala, ki bo na sporedu od 3. do 8. julija 2004 
na igriščih v Izoli.
Letošnje kategorije na Evrofestu sovpadajo z letniki 1993, 1992, 1991, 
1989, 1987, 1985 in seveda članske ekipe in mladinske reprezentance, ki 
predstavljajo kakovostni vrh tekmovanja in eno najbolj atraktivnih kategorij. 
Na spletni strani si lahko tudi ogledate rezultate preteklih let in seveda 
program letošnjega Eurofesta, ki se začne na soboto in konča v četrtek, 
lahko bi rekli kot ponavadi.

Tudi okvirni spored je zabetoniran že vrsto let in organizator seveda za vse 
udeležence pripravi že uveljavljene prireditve. Začne se s sprevodom od 
letos prenovljenega Svetilnika do Lonke, kjer bo tudi letos centralno
prizorišče, po tekmovanjih pa sledi vsak večer kopica zabavnih druženj, 
najbolj znanje seveda večer posvečen izboru Miss in Mister-ja Eurofesta.
Tudi težave organizatorja so iste vsako leto. Še vedno prireditev nima 
generalnega pokrovitelja, ki bi omogočil prireditvi, še večji blišč in sijaj, ter 
organizatorju lažjo in mirnejšo pripravo na prireditev in seveda še
kakovostnejšo izvedbo samega tekmovanja in druženja. Medtem ko je
sodelovanje z izolsko občino že utečeno in poteka brez zapletov, do
pravega sodelovanja s koprsko občino Še ni prišlo. Tudi letos organizator in 
predstavniki omenjene občine še niso prišli do dogovora, tako da obstaja 
velika verjetnost, da se bo prireditev zgodila samo v izolski občini. Prav 
zato bo potrebno prirediti ves potek srečanja mladih rokometašev. V 
organizacijskem odboru seveda pričakujejo da bo do dojgovora prišlo, v
nasprotnem pa je možna tudi omejitev vpisa ekip. V zadnjih letih, ko se je 
število udeležencev drastično višalo, so organizatoiji poskrbeli tudi za nova 
prizorišča, ki jih sicer v Izoli ni veliko. Prav zato so vključili dvorano 
Bonifika in zunanja igrišča ob njej, dvorano na Škofijah, v centru Kopra so 
posatvili montažno igrišče, na slikoviti Titov trg pa so prestavili izbor Miss 
in Mister.ja Eurofesta. Upamo lahko, da bo do dogovora prišlo in da se bo 
scena Eurofesta še razširila.
Prostovoljci za pomoč pri izvedbi 12.Eurofesta
Organizator poziva vse, ne glede na starost, ki bi se želeli vključiti in 
pomagati pri organizaciji te prireditve, da se oglasijo na sedežu 
organizatorja, ali pa pokličejo na telefon 05/640-41-09, kjer bodo dobili 
vse informacije o tem kako bi lahko pomagali pri evropskem rokometnem 
festivalu. Možnosti so neomejene od vodičev, spremljevalcev, pomoči ob in 
na igriščih, info centru,...
(EŠ)

Ralinanie-tdržavnaliga 
Izolani ostajajo še naprej neporaženi.
V soboto so doma premagali ekipo Brda Ljubljana s 14:10, v nedeljo na 
Kozini pa Drugi Jadran, zelo tesno s 13:12.0be tekmi so Izolani pričeli zelo 
dobro in so visoko povedli, v posameznih igrah /v krog/ pa so povsem 
odpovedali. Doma so sicer 2 igri zmagali, v gosteh pa so vse štiri igre 
izgubili in šele dodatna igra jim je prinesla dve točki.
Jadran-Brdo 14:10
Trojka: Brčič, Carpenetti, Jerman - Cepoh,Drašler,Dolenc 13:2 
Dvojica:Mezgec, Kontič, - Ramič,Japelj 9:7 
Posamezno: Kragelj-Gorjanc 9:10 / Bembič-Progar 13:3 
Hitrostno izbijanje : Stupan-Ramič 29:31 
Natančno izbijanje:Bembič-Progar 13:13 / Kontič- Čepon 19:11 
Štafeta:Stupan,Jerman-Progar, Ramič 35:35
Posamezno krog: Stupan - Čepon 23:24 / BembiČ - Drašler 15:22 / 
Kragelj-Keber 24:16 / Kontič-Gorjanc 22:21

Jadranje
ŽBOGAR NAP0VEDUIE BOI ZA MEBAU0 01
Letošnja 19. mednarodna SPA regata 
svetovnega razreda v Medembliku na 
Nizozemskem, ena izmed treh 
najpomembnejših in najbolj kakovostnih 
prvokategomih regat v olimpijskih 
razredih na evropskih morjih se je 
uspešno končala za slovenske jadralce, 
še najbolj pa za izdana Vasilija 
Žbogarja, ki je v razredu laser 
premočno zmagal.
Poleg Žbogarja, so na Nizozemskem dobro jadrali tudi Dušan Puh in Dany 
Stanišič v dvotruopcu tornado, ki sta med praktično popolno svetovno elito 
razreda tornado pristala na 11. mestu, kot 11. med je regato končala tudi 
njuna klubska kolegica iz JK Pirata Teja Čeme, v razredu 470 sta na 12. 
mestu končala Koprčana Karlo Hmneljak in Mitja Nevečny, na robu 
najboljše svetovne dvajseterice (na 21. mestu) pa je v Medembliku končal 
Gašper Vinčec v olimpijskem enosedu firm.
Premočni zmagovalec elitne SPS regate, Vasilij Žbogar, je lahko najbolj 
zadovoljen z opravljenim, saj, kot pravijo dopisniki in jadralski strokovnjaki, 
tako suverenega zmagoslavja na najkakovostnejših regatah razreda laser pol 
svetu že dolgo ni bilo nikjer videti. Sicer pa vse povedo njegove uvrstitve v 
posameznih regatah: 1. Žbogar (Slo) 14 (2, 1, 3, 1, 1, 1, 1, 1, 1, 3, 2,- ) 2. 
Suneson (Šve) 32 (4), 3. Blackenberg (Jar) 47 (2).

TUBI M1A0I USPEŠNI NA NIZOZEMSKEM
Piranski jadralec Nik Pletikos je na Odprtem prvenstvu Nizozemske v 
razredu Optimist že tretjič stopil na zmagovalni oder. Po presenetljivi zmagi 
leta 2002 in lanskoletnemu drugemu mestu se je letos ponovno povzpel na 
najvišjo stopničko in tako premagal več kot 300 tekmovalcev iz sedmih 
držav. Na prvenstvu Nizozemske je sicer nastopila celotna reprezentanca, ki 
bo zastopala Slovenijo na julijskem Svetovnem prvenstvu v daljnem 
Ekvadorju. Jakob Božič (Butja) je na koncu zasedel 36. mesto, mesto za 
njim je končal Simon Laganis (Olimpic), Andraž Gulič je bil 42., Rudi 
Hrvatin pa 53 (oba Jadro Koper).
Očitno uspešen vikend na Nizosemskem so zaokrožili tudi mladi slovenski 
jadralci v razredu Laser, še posebej v razredu Laser 4.7. V čudovitem 
mestecu Hoom je potekal od 21. do 23. maja potekal Evropski pokal 
razreda Laser. Na začudenje marsikaterega tujega trenerja in tudi jadralca so 
praktično edini trije slovenski aktivni mladi jadralci v razredu 4.7 zasedli 
vodilna mesta. Zmagal je Dany Stanišič (ŠD Piran) 2. mesto je osvojil Luka 
Domijan, 4. mesto pa Jure Mrakič (oba člana JK Pirat). V razredu Laser 
Radial je Mariborčan Rok Puvar osvojil odlično lO.mesto.

IZRRANI REPREZENTANTI V RAZREDU OPTIMIST
S kriterijsko regato jadralcev razreda optimist, ki jo je konec tega tedna 
organiziral JK Burja se je zaključil sklop kriterijskih regat za izbor dveh 
državnih reprezentanc, tiste, ki bo odpotovala na ŠP v Ekvador in druge, ki 
bo nastopila na EP na Švedskem. Reprezentanco za svetovno prvenstvo, ki 
bo od 14. do 25. julija v Ekvadotju, sestavljajo Nik Pletikos (Pitar 
Portorož), Jakob Božič (Butja), Simon Laganis (Olimpic), Rudi Hrvatin in 
Gregor Gulič (Jadro Koper), trener reperzentance bo Klavdij Pletikos, vodja 
pa Tine Može.
Na evropsko prvenstvo, ki bo od 7. do 14. avgusta na Švedskem, pa so se 
uvrstili Klas Kaligarič (Olimpic), Enej Kocjančič, Žiga Kobal, Matej Valič 
(Jadro Koper) in Ren Kaligarič (Olimpic) med dečki ter Kim Pletikos (Pirat 
Portorož), Ana Šteger (Jadro Koper)in Claudia Mesarič (Burja) med 
deklicami. Trener reprezentance bo Jurij Dorošenko, vodja pa Tine Može.
V obeh reprezentancah je torej kar šest izolskih mladih jadralcev, poleg 
članov Buije in Olimpica še Ana Šteger, ki sicer tekmuje za koprski Jadro.

O tem, kako izenačen boj se je 
bil za reprezentančna mesta 
priča tudi podatek, da je Jakob 
Perne v dvoboju s klubskim 
tovarišem Renom Kaligarisom 
izgubil reprezentančno mesto za 
dobro točko, prav toliko je 
manjkalo novi članici Olimpica, 
Katji Bačko v boju z mlado 
jadralko Burje, Claudio 
Mesarič.

Jadran HK-Jadran Izola 12:13
Trojka: Kristančič,Bubnič,Kljun-Brčič/Stupan V./,Carpenetti, Jerman 7:8
Dvojica:Čepar,Kristančič/Bokšič/-Mezgec,Kontič 0:13
Posamezno: Bemetič Kragelj 9:10 / Benčič-Bembič 7:9
Hitrostno izbijanje:Benčič-Bembič 13:4 Kljun-Kontič 12:14
Posamezno krog: Benčič-Jerman 21:16 / Kljun-Stupan D. 19:16 /
Čepar-Kragelj 17:16/ Fatur - Kontič 24:14
Dodatna igra: Brenčič-Stupan D. 4:5
V naslednjem kolu gostuje v Izoli ekipa Planine.
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Avtomobilizem

JEREB RUTINSKO DO ZMAGE V KOPRU
Tudi četrti letošnji nastop Andrej Jereb in Miran Kacin 
zaključujeta kot velika zmagovalca. Ekipa Dunlop Racinga je 
namreč na uvodnem reliju letošnjega slovenskega reli prvenstva 
vodila od prve do štirinajste hitrostne preizkušnje in tako znova 
zanesljivo pripeljala do nove zmage.
Reli v Kopru sta Andrej in Miran zelo težko čakala, čeprav sta 
morala le nekaj dni prej odpeljati še skoraj dvakrat daljši reli v
Beogradu. Prav zaradi novega nastopa pred domačim občinstvom, 
kateri so bili v zadnjih letih precej redki, pa je bilo navkljub 
utrujenosti pred dirko pričakovanje veliko. Po uspešnem začetku nove 
sezone je seveda obstajala želja po tovrstnem nadaljevanju.
Lahko bi rekli, da sta Andrej Jereb in Miran Kacin tudi v
Kopru odpeljala zelo podoben reli, kot prejšnji vikend v
Beogradu. V znova nestabilnih vremenskih razmerah - v petek je 
bila cesta večinoma mokra in drseča - si napak nista smela privoščiti. 
Jasno je bilo, da štiri kratke hitrostne preizkušnje v petek ne bodo 
odločilne. Jereb si je privozil dobrih deset sekund prednosti, odločilen 
korak do že četrte zaporedne zmage pa je bil nato dosežen na uvodni 
soboti HP. Le-ta je bila z dobrimi dvaindvajsetimi kilometri tudi 
najdaljša na celotnem reliju. Andrej in Miran sta si tu priborila preko 
dvajset sekund prednosti, kasneje pa sta svoj ritem prilagodila
razmeram in svojo prednost povišala na dobro minuto. Preko 
celotnega relija nista naredila praktično nobene omembe vredne 
napake, tako da se sila uspešna serija nastopov in zmag v letošnji 
sezoni nadaljuje. Andrej Jereb je tako z zmago v Kopru prvič po 
reliju Velenje 2001 zopet zmagal na slovenskem reliju, kar daje 
njegovi zmagi še dodatno težo. V tej sezoni ekipa Dunlop Racinga 
zagotovo še ni odpeljala vseh predvidenih relijev v Sloveniji, saj še 
vedno ostaja jasna namera, da se bo rumena impreza STI pojavila 
vsaj še na štartu relija Saturnus.
Na reliju Koper je ekipo Dunlop Racinga počastil tudi obisk 
prodajnega direktorja Prodriva Jasona Hilla Po uspešno začetem 
sodelovanju s tem angleškim podjetjem, Andrej Jereb je z letošnjo 
sezono postal promotor Subarujevih dirkalnikov na področju 
jugo-vzhodne Evrope, je lahko tudi Hill atraktivne vožnje Andreja 
Jereba videl na lastne oči in bil seveda izredno zadovoljen. Sicer pa 
sedaj celotno ekipo čaka vendarle daljši premor, saj je bil dosedanji 
del sezone s štirimi reliji zelo naporen. Konec julija bosta Andrej 
Jereb in Miran Kacin nastopila na tretjem reliju
srbsko-črnogorskega prvenstva v okolici Čačka.
Po dirki so izjavili:
Andrej Jereb: "Seveda je zmaga zaradi domačega občinstva še toliko 
slajša. Reli vsekakor ni bil enostaven, saj so spreminjale tako
vremenske razmere, kot posledično razmere na progi. Žal se je med 
relijem zgodila hujša nesreča Klemenčiča, katera je nekoliko vplivala 
na razplet relija. Ce pa se osredotočim na naš nastop, lahko rečem, 
da smo ponovno vsi skupaj dirko odpeljali brez napake in optimalno. 
Med dirko sem bil sicer kar precej utrujen, a smo vendarle uspeli 
dobro skoncentrirati. Po štirih zaporednih zmagah smo seveda vsi 
zadovoljni, da smo pred letošnjim letom za našega novega partnerja 
izbrali prav Subaru in Prodrive. Ne samo iz rezultatskega vidika, 
pomembno je tudi, da avtomobil odlično deluje in da je zanesljiv. 
Tako lahko optimistično zremo v prihodnost."
Miran Kacin: "Če se lahko tako izrazim - ponovno smo zmagali. 
Morda se to sliši in vidi enostavno, a lahko zatrdim, da je zadaj 
veliko načrtnega dela celotnega moštva. Vsi smo se morali za to 
prednost zelo potruditi. Najbolj pa razveseljuje, da smo sedaj še na 
tretjem področju v različni konkurenci pokazali našo vrednost in 
lahko le upamo, da se bo ta pozitiven trend nadaljeval. Če lahko 
potegnimo črto pod prvimi ocenami prvega dela sezone, lahko rečem, 
da je bila odločitev za Subaru stoodstotno prava. Čeprav smo 
amaterji, vsi delujemo zelo profesionalno, kar se vidi tudi po vseh 
doseženih rezultatih. Tudi Prodrive je pripravil odličen avto, saj na 
dosedanjih štirih dirkah praktično nismo imeli težav."
Jason HILL, prodajni direktor Prodriva: "Seveda sem lahko tudi 
sam po tej zmagi in drugem mestu Kaučiča v enakem avtomobilu le 
zelo zadovoljen in hkrati vesel, da smo z Andrejem in Miranom 
sezono pričeli tako uspešno. Na tem reliju sem Andreja prvič videl 
na pravi hitrostni preizkušnji in lahko rečem, da je resnično vrhunski 
voznik. Sem pa preko celega vikenda na reliju v Kopru zelo užival, 
bilo je res zanimivo." (http://www.a-jereb.si/racing.htm)

POKAL PREDAL POLICISTU
Rally Koper je zaznamovala tudi nesreča v kateri se je 
poškodoval policist Boštjan Cotič, ki je z zlomnjeno golenico 
končal v izolski bolnišnici. Tam sta ga obiskala, komandir izolske 
policijske postaje, Viktor Zeinreih in zmagovalec koprskega 
rally-ja, Andrej Jereb, ki sta mu zaželela hitro okrevanje, Andrej 
pa mu je predal pokal, ki ga je osvojil na tem tekmovanju.

PARKIRANJE PO DOLCEM IN POČEZ
Naša ulica Emilia Driolia v Livadah je ravna in čista. Ni velika ampak 
ima deset stanovanjskih blokov po dvanajst stanovanj. Imamo tudi 
zaklonišče, predvideno za vse prebivalce. Pri izgradnji blokov so 
projektanti predvideli parkirišča, za vsako stanovanje po en parkirni 
prostor za en avto, kar je verjetno vračunano v ceno stanovanja. 
Parkirni prostor je prevzela Občina in preko komunale vzdržuje 
hortikulturo, čistočo in označevanje parkirnih mest.
Doslej vse dobro, ni pa dobro da se nekateri lastniki avtomobilov ne 
pridržujejo enega obeleženega prostora pač se postavijo "na široko" in 
zavzamejo vec prostora kolikor jim pripada. Na tak način povzročajo 
jezo pri drugih upravičenih uporabnikih parkinga. Opozorila zaradi 
takega ravnanja so naletela na gluha ušesa!
Skrajnji čas je, da Občina lastnike nepravilno parkiranih avtomobilov 
prijavi zaradi prekrška na parkirišču. Red mora obstajati, neglede na to, 
da nekaterim to ni všeč, vendar obstaja način da red postane navada.

dr. Pavle Djordjevič

KAJ PA TA LOKOMOTIVA TUKAJ?
Nekoč vozila sem 
iz Trsta v Poreč 
in puhala skozi mesta vaša.
Zaprta v kletki, potisnjena ob cesti 
tu sedaj stojim ZAKAJ ? Ne vem, 
ne veš niti ti, ki kot turist se 
voziš mimo mene.
Skoraj sram meje,
da usode lepše nisem dočakala.

Pred letom dni 
(6.6.2003), je bila na 
tem mestu objavljena 
vest, da bo kmalu 
postavljen napis, ki bo 
pojasnjeval zakaj ta 
lokomotiva tu stoji in 
kaj naj bi turistom 
povedala in jim 
pojasnjevala.

A.P.
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Kino Otok - Isola Cinema

BABICA JE NAJBOLJ PREPRIČALA GLEDALCE
Petdnevno druženje ustvarjalcev in ljubiteljev takoimenovanega 
drugačnega filma oziroma filma manj uveljavljenih produkcij 
je postreglo z nekaj odličnimi izdelki, občinstvo, ki je sproti 
ocenjevalo posamezne filme, pa je najbolj prepričal film 
Babica, ruske avtorice in režiserke Lidije Bobrove. A pojdimo 
po vrsti.

Organizatorji zagotovo niso imeli sreče z vremenom, saj je dež 
in dokaj nizke temperature namesto poletnega ustvarjal prej 
zgodnje pomladansko vzdušje v katerem ni bilo lahko doseči 
občutka poletne sproščenosti. K sreči so k temu prispevali 
filmi, ki so bili deležni precejšnje pozornosti, čeprav so bili 
med seboj kvalitetno zelo raznoliki. Po ocenah organizatorjev 
si je filme ogledalo približno pet tisoč gledalcev, festivala se je 
udeležilo 13 ustvarjalcev predstavljenih filmov ter 24 
predstavnikov mednarodnih filmskih festivalov in tujih 
študentov. Vseh akreditiranih novinarjev je bilo 74, od tega 
dvanajst iz tujine (med njimi kar osem iz Italije).
Medijska promocija festivala je bila zelo dobra, ob njej pa 
tudi promocija Izole in ne nazadnje županje Brede Pečan, ki je 
festival dejansko pripeljala v naše mesto in z njim vseskozi 
tesno sodelovala.
Z Izolo in festivalom so bili zadovoljni tudi ustvarjalci, še 
posebej pa seveda ruska igralka Olga Onišenko, ki je ob 
razglasitvi zmagovalnega filma po izboru publike povedala::
»Počutim se počaščeno, ker sem se udeležila 1. filmskega 
festivala Kino Otok - Isola Cinema in bila edina ženska gostja 
med čudovitimi moškimi kolegi ... Ker sama sodelujem pri 
organizaciji filmskega festivala v St. Peterburgu, vem kako težko 
je speljati festival in zato čestitam ekipi izolskega festivala, ki ji 
je uspelo! Zelo sem vesela, da bo ruski film predvajan v 
Sloveniji, in da ga bo videlo še več gledalcev!'
Ob tem pa je še povedala, da je ženskam v Rusiji vedno težje, 
ker prevladuje miselnost, da je film le za moške režiserje. Lidija 
Bobrova pa se je temu uprla in dosegla uspeh. Ob premieri v 
Rusiji, so moskovski kritiki film razglasili za negledljivega, ker 
podaja preveč folklornih elementov in ni za rusko občinstvo. Toda 
ruski selektor za filmski festival v Benetkah je nanje začel kričati, 
da ne vedo kaj govorijo, ker so omejeni na Moskvo in ostale 
Rusije sploh ne poznajo, zato ne morejo soditi o filmu! Film je 
bil nato sprejet v Benetke, vendar se je Lidija Bobrova odločila, 
da ga bo prikazala na festivalu v Karlovyih Varyih, kjer so film 
uvrstili v tekmovalni spored, ne da bi ga prej sploh videli ... Ko 
so se moskovski filmski birokrati odločili, da bo Babuška 
prikazovana samo na tujih filmskih festivalih, je Bobrova ponovno 
sama prevzela pobudo in organizirala vse za distribucijo filma po 
Rusiji. Osebno seje tudi udeleževala projekcij po celi Rusiji.«

Vlado Škafar, v.d. direktorja 
festivala in programski direktor 
Kina Otok, takoj po festivalu še 
ni podal končne ocene 
prireditve, saj naj bi se mu le-ta 
izoblikovala šele čez čas. Po 
prvih vtisih pa je lahko 
zadovoljen tako s
profesionalnim delom ekipe 
(projekcije, podnaslavljanja 
filmov) kot z mladimi 
prostovoljci, ki so iz dneva v 
dan delovali bolj utečeno.
In kako so bili s festivalom 
zadovoljni Izolani? Po 
rezultatih Mandračeve ankete 
so bili v glavnem zadovoljni, če 
bo organizator naslednje leto 
spet razmišljal o Izoli pa bo 
zagotovo moral predhodno 
poskrbeti za nekatere 
pomanjklljivosti, ki so mu jih 

domačini tokrat oprostili, vnaprej pa bodo do urnikov, zapiranja 
javnih površin in urejanja prostora zagotovo manj prizanesljivi. 
Skratka: Rodil seje nov festival in želimo mu, da bi dobro preživel 
in zaživel spet čez leto dni.

MAJENCA - MESEC MAJ V KORTAH
Mesec maj je mesec, ko se narava povsem vzcveti - človek pa je 
to na različne načine izrazil. Nastale so prireditve, nastali običaji. 
Vsaka doba in vsaka oblast je dala temu mesecu še svoj pečat.
V Dolini pri Trstu je z dešpetov zrasla “majenca” (ukradli so 
češnjevo drevo in ga posadili na vaškem trgu, okrasili jo s 
pomarančami in rajali okoli nje). Vasi so si izvolile svoje župane in 
to tako, da so ljudje svoj glas vrezali v palico ali izbirali med 
različno dolgimi špičkami - na “škontrin”. To so storili prvo 
nedeljo maja, v Kortah ob prisotnosti izolskega župana. Mladina 
se je prejšnjo noč zabavala s postavljanjem “dešpetov” - nagajanjem 
tistemu, ki jim ni bil pogodu. Verjetno v istem obdobju so se v 
Kortah zbirali županje slovenskih vasi in ob prisotnosti predstavnika 
beneške vlade izvolili zastopnika Slovencev, da se je pred oblastmi 
potegoval zanje. Zato lahko trdimo, da so bile Korte prestolnica 
Slovenske Istre. Od teh navad so ostale le medle sledi, ki jih 
moderen čas briše, ljudi razdvaja, stiska za zidove svojih hiš in greni 
življenje.
V verskem življenju kraja zato, da bi se ljudje preveč ne 
“razpustili”, so prirejali v križnem tednu (pred vnebohodom) 
procesije v naravo, med svoje njive in travnike, vse tja do meja 
svoje župnije. V mesecu maju, ki je posvečen Materi božji še 
danes prirejajo šmarnice. Ob zaključku le-teh so letos že petič 
priredili srečanje otroških pevskih zborov ali otroško majnico. Letos 
so na majnici sodelovali zbori iz Izole, Markovca, Lucije in Kort 
Najštevilnejša sta zadnja dva, prvi šteje 16 drugi pa 17 članov. 
Nastope zborov so povezovali najmlajši otroci domačega zbora, ki je 
bil organizator srečanja, njihovi starši pa gostitelji.
Ob spremljanju te prireditve so gledalci lahko spoznali uspehe 
posameznih zborov in se globoko zamislili v ozadje nastajanja takega 
srečanja: zavzetosti organizatorjev, truda pevovodij za kvalitetno petje 
ob pomanjkanju časa, obremenjenosti otrok, ki prihajajo iz različnih 
okolij in oddaljenih krajev. Starši morajo svoje otroke voziti v šolo 
in k interesnim dejavnostim, k maši, pevskim vajam in verouku. 
Medtem še sami ne vedo, kam bi se poleg svoje zaposlitve dali v 
današnjem drvenju skozi ta neusmiljeni čas. Čeprav je hudo, se je pa 
vredno truditi, da otroke spravijo na pozitivno pot. Zato, da ne bodo 
zavračali lastne kulturne dediščine in ne dovolili, da jim jo trgajo iz 
lastnega telesa. Majnice so skromni prispevek za naš boljši jutri in 
upanje, da morda le ne plovemo v Sodomo in Gomoro. Morda pa se 
le bomo, prav usmerjeni, izkopali iz razvrata v katerega gremo? 
Morda, morda...
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Predstavili dve novi knjigi

TUDI KARIKATURE SO KRONIKA KRAJA
V ponedeljek smo v prostorih Manziolijeve palače, v prijazni družbi 
županje Brede Pečan in nekaterih zainteresiranih bralcev Mandrača 
predstavili dve književni deli.
Prvo, zbirko karikatur Marjana 
Motoha, ki so v teh petih letih izšle 
v našem časniku, pravzaprav ni knjiga 
ampak nekakšno izjemno avtorsko 
delo, saj je avtor vse knjige ročno 
vezal in natisnil ovitek, tako da je 
pripravil vsega 30 knjig, ki seveda 
niso naprodaj, prejeli pa so jih 
udeleženci predstavitve, predvsem 
novinarji.
Srečko Gombač pa je predstavil 
knjigo o začetkih slovenskega motornega letalstva, ki jo je izdal v 
samozaložbi in v kateri je zbral veliko gradiva o začetkih letalstva in bratih 
Rusjan iz Gorice. V podporo predstavitvi pa je na Manziolijevem trgu 
razstavil velik model letala s katerim je njega dni letel tudi Edvard Rusjan.
Županja Breda Pečan je obema ustvarjalcema podelila posebno občinsko 
darilo, mi pa priporočamo, da si knjigi vsaj ogledate, če jih že kupiti ne 
morete. Na ogled sta tudi v uredništvu MAndrača.

KONCERT UPOKOJENSKIH PEVSKIH 
ZBOROV V IZOLI
30.5.2004 je bila prijetna topla nedelja. Ta dan je imelo društvo upokojencev Izola 
posebno in častno nalogo, da gosti revijo upokojenskih pevskih zborov Primorske. 
Ob polni dvorani občinstva so pevci ob 17.00 uri začeli svoj nastop. Kot gostitelj je 
prvi nastopil upokojenski pevski zbor iz Izole pod vodstvom Angela Turka, nato pa 
še pevski zbor Zveze društev upokojencev iz Nove Gorice - Šempetra pod vodstvom 
Mirana Rustje, pevski zbor Društva upokojencev Ajdovščina pod vodstvom Stanka 
Benka, pevski zbor Društva upokojencev Idrija pod vodstvom Ivana Rijevca, pevski 
zbor Društva upokojencev Tolmin pod vodstvom prof. Vere Clemente - Kojič, pevski 
zbor Zveze društev upokojencev Koper pod vodstvom mladega dirigenta Danjela 
Puklavca, pevski zbor Društva upokojencev Ilirska Bistrica pod vodstvom Dimitrija 
Grla in pevski zbor Društva upokojencev Postojna, ki ga je vodila Vanda Križaj. 
Vsak zbor je zapel tri pesmi, na koncu pa so združeni zbori navdušeno občinstvo 
nagradili že s tremi skupnimi pesmimi. Prvo pesem, Pozdrav domovini, je vodil 
Angel Turk, Pesem o svobodi je vodil Miran Rustja, na koncu pa je ob spremljavi 
harmonike zadonela še vsem dobro poznana Vstajenje Primorske pod taktirko prof. 
Vere Clemente - Kojič. Občinstvo, ki ga je bilo veliko, saj je bila dvorana zasedena 
do zadnjega sedeža, je pevce za izvajanje nagradilo z bučnim aplavzom. Čeprav je 
koncert trajal več kot dve uri, je čas zelo hitro minil.

Prijetno vzdušje je s svojo toplino in eleganco popestrila simpatična animatorka 
Marjetka Popovski. Njen strokoven in z veseljem prežet način napovedovanja je 
navdušil občinstvo, kije tudi njen trud nagradilo z bučnim aplavzom.
Po končanem koncertu so se vsi pevci odpravili na večerjo v Hotel Delfin. Tudi tam 
pesem ni zamrla in vsi skupaj smo prepevali do poznih ur.
Koncerta sta se udeležila tudi strokovnjaka za zborovsko petje gospod Silič in gospa 
Bonin. Ob poslušanju pevskega izvajanja sta imela nalogo, da ocenita, kateri zbor se 
bo udeležil državnega tekmovanja upokojenskih pevskih zborov^ Slovenjije. Po 
tehtnem premisleku sta sprejela odločitev, obenem pa sta v krajšem srečanju z 
zborovodji le-tem ponudila marsikakšen napotek, ki jih bo v nadaljnje spremljal pri 
zborovodskem delu. Povedala sta, da je bila odločitev zelo težka, vendar sta se 
odločila za moški pevski zbor Šempeter pri Gorici in mešani pevski zbor Ilirska 
Bistrica. Ker je eden od zborov moški, drugi pa mešani, njuno petje pa je bilo 
enakovredno, sta predlagala, da se tekmovanja udeležita oba zbora.
Ob slovesu je bilo tudi dogovorjeno, da bo revija upokojenskih pevskih zborov leta 
2005 v Postojni.
Takšnih in podobnih prireditev si upokojenci želimo še veliko, saj smo ob poslušanju 
prijetnega petja 260-ih pevcev prav vsi uživali.

Andreja Baloh

TAKSNIH KNJIG NAM MANJKA
Čeprav sem bil seznanjen z nastajanjem Gombačeve knjige o pionirjih 
našega letalstva sem bil ob njeni predstavitvi kljub temu zadovoljno 
presenečen.O tujih letalskih konstruktorjih, o tujih letalcih in tujih letalih 
je napisano ogromno knjig, o naših graditeljih, pilotih in letalih pa kot, 
da nas je nekoliko sram naše zgodovine.
Sicer je nekaj knjig ki opisujejo to dejavnost ki se skoraj konča s pričetkom 
druge svetovne vojne; in vendar se je takoj po končani vojni naša 
konstruktorska pot nadaljevala.Poletela so zmagovito v nebo naša prva jadralna 
letala zgrajena v naši letalski tovarni LETOV kasneje preimenovane v LIBIS. 
Mladi konstruktorji po večini še študentje so ustvarjali tako jadralna letala kot 
se tudi že uvrščali v sam svetovni vrh tudi z motornimi letali.V hudi 
konkurenci je morala tovarna propasti in z njo so odšli tudi konstruktorji 
nekateri v tujino in drugi v pokoj.Danes pa za letala ki jih izdeluje ELAN 
plačujemo licenčne dajatve.Za prehojeno pot v zgodovini nam ni nič mar.
Lep poizkus oživljanja naše letalske zgodovine je vsekakor dobrodošla 
Gombačeva knjižica o bratih Rusjan, naših prvih letalskih konstruktorjih. Žal 
pa je na sami predstavitvi bilo premalo ljudi ki bi se zanimali za tovrstno 
literaturo morda tudi zato, ker je čas v katerem sta brata delovala že nekoliko 
preveč odmaknjen od časa v katerem živimo. Morda je tudi naša primorska 
nekoliko odmaknjena od letalskih dejavnosti pa čeprav je nekoč bilo v 
Portorožu letalstvo prisotno s vodnimi letali.
Toda kljub vsemu vrata tej skromni knjižici so se na tej predstavitvi odprla in 
želel bi le, da bi na tej poti Srečko z njo doživel dober sprejem kjer koli jo 
bo predstavil. (Anton Pavlovčič)

HTT«Tir«THTTlT^M
SOBOTA 5.6. OB 22.00

ALMANDINO QUITE DELUKE (ITA) 
FOKILIKOF (ILBISTRICA)
Almandino Quite Deluxe: ženski blues core trio iz italijanske Bologne vas bo 
navdušil s svojimi hrupnimi garažnimi zvoki. Na trenutke povlečejo na kultne 
Jon Spencerjeve Pussy Galore, pa tudi Man or Astroman? niso daleč. Lani so na 
evropski turneji podpirali newyorške Ex-Models. Tokrat pa bodo njih podpirali 
Fokilikof iz H. Bistrice.
Prispevek: 1000 sit

mp3 lahko poslušate na:
http://www.shotoklub.org/aqd-absobloodylutely.mp3

SOBOTA 12.6.
DRUGI DISKO (Sežana) 
NEDELJA 12.06.2004 
PILOT TO GUNNER (USA) 
SOBOTA 19.06.2004 
KAOZ (VELENJE) 
INSANITT (OBALA)



Mestna knjižnica Izola in ZALOŽBA MLADINSKA KNJIGA Vas vabita na

srečanje s pisateljem
JOACHIMOM FRIEDRICHOM

v petek, 4. junija 2004 ob 12. uri, v čitalnici Mestne knjižnice Izola
Avtorje znan in priljubljen po uspešnicah iz zbirke 

4 in 1/2 PRIJATELJI:
4 in 1/2 PRIJATELJI • VRTNA PALČKA • KO UČITELJI OBMOLKNEJO • 
SKRIVNOST UČITELJICE BIOLOGIJE • SKRIVNOST SEDME KUMARE 

(IZIDE JUNIJA 2004) • BOŽIČEK Z DOLGIMI PRSTI (IZIDE OKTOBRA 2004)
Za prevod je poskrbljeno.

Nedelja, 6. junij ob 10.30 - Park Pietro Coppo

KOPALNA GODBA
Pihalni orkester Vrhpolje Vipava 

Ars Foroiulana 5
Letošnja razstava Ars Foroiulana 5, postavljena v dveh izolskih razstaviščih 
Galeriji Insula in Manziolijevi palači, je najobsežnejši razstavni projekt v sklopu 
petletnega kontinuiranega predstavljanja »friulanske« umetnosti v našem obalnem 
prostoru. Ars Foroiulana je plod sodelovanja med likovnima strokovnima 
združenjema, ki delujeta v italijanskem Vidmu, Centra Friulano Arti Plastiche in 
izolsko-primorskim Društvom likovnih umetnikov Insula.
Lahko bi rekli, da je letošnja razstava mali jubilej, ki ciklično zaokroža petletno 
obdobje skupnega izmenjalnega projekta, vendar bi jo hkrati videli kot poseben 
uspeh. Ars Foroiulana 5 je droben delček v mozaiku veliko večjega dogodka. 
Slovenska država je v teh dneh postala del Evropske skupnosti, kar predstavlja 
velik korak. Prestopili, odpravili smo »neko« mejo. Mejo, ki gotovo ni smo 
materialna, ampak predvsem mejo, ki odpravlja določene pregraje v naši zavesti 
-odpravlja razlikovanje svetov. Danes smo v enotni skupnosti, kjer veljajo načela 
enakopravnosti, spoštovanje različnosti, multikultura.
Načelo, ki je v umetnosti in kulturi obvezno v ospredju je svoboda. Svoboden 
pretok idej in odprava zapiranja svetov je vodilo humane družbe, ki jo umetnost 
po lastnem osnovnem principu od vedno zagovaija in h kateri obvezno stremi.
Kultura je tista, ki je vedno med prvimi premagovala meje, kar nam kot primer 
dokazuje tudi pričujoča razstava, ki je plod dolgoletnega sodelovanja med 
galerijami oziroma avtorji dveh različnih narodnosti. Društvo likovnih umetnikov 
Insula nenehno sodeluje s sorodnimi strokovnimi združenji oziroma galerijami v 
sosednji Italiji. Centra Friulano Arti Plastiche iz Vidma je le eno izmed njih.
Danes se odpirajo nove in obsežnejše možnosti. Slovenska obala je dvojezično 
področje, je prostor, kjer se od vedno odvija izmenjava različnih kultur. Mešanost 
kultur je karakteristika naših krajev in uravnoteženost prostora se kaže v velikem 
pretoku, kjer se enotnost v skupni ideji izkazuje na različnih področjih.
Izmenjalne razstave med Vidmom in Izolo so pred gledalce postavile skoraj sto 
različnih ustvarjalcev. Likovnost problema različnosti jezika ne pozna, večletna 
prezentacija klasičnega likovnega dela dveh področij pa izkazuje, da med njima 
ni prave različnosti - vsekakor pa sta svoboda in sproščenost prvenstveni načeli.

Dejan Mehmedovič

ŽAREK UPANJA \ ZAPORU
PRVA OTVORITEV RAZSTAVE V STARIH ZAPORIH 

Središče Rotunda, primorski družbeni center, Koper, vabi na otvoritev razstave
v petek 4. junija 2004 ob 21. uri v prostorih starih zaporov (Cankarjeva ulica) v Kopru.

Razstavljajo:
CHARLES GUSTAVO ŠKAPIN kipar / MATEJ SUSIČ slikar / DIMITRI BRAJNIK slikar

Temačni in skrivnostni prostori bivših zaporov v Kopru so dobili novega lastnika. V 
prostorih nekdanjih zaporov v Kopra je pričujoča razstava prva po 50-letni nedostopnosti za 
večino ljudi, ki bodo postali spet dostopni vsem. V Središču Rotunda želimo s to razstavo 
prinesti prvi žarek upanja v prostore, ki bodo verjetno v bodočnosti drugače zadihali. 
Razstava je tako prva popotnica tem prostorom... Žato smo k sodelovanju povabili tri 
umetnike, ki bodo s svojo prisotnostjo povezali tri večja primorska mesta Koper, Trst in 
Gorico.
Razstava bo odprta od 4. do 25. junija 2004.
Glasba na razstavi je delo »Projekta Franže« avtorjev Francija Škapina in Anžeta Igličarja. 
Digitalna projekcija fotografij na razstavijo delo avtorja Ivana Levac.

OPUSI
V Celju bo 12.6.2004 Državno srečanje plesnih skupin OPUS 1. Na srečanju se 
bodo predstavili plesalci v treh starostnih skupinah (9-12 let, 13-16 let, 17-21 let). 
Državna selektorica Daliborka Podboj je na srečanje uvrstila tudi Plesni studio 
LAI iz Izole, in sicer v starostni skupini 13-16 let koreografijo IZZIV, na temo 
Plešoče noge v izvedbi avtorskega soloplesa Irene Vitez; v starostni skupini 9-12 
let pa koreografijo TAKŠEN SEM, na temo Andersenove pravljice v izvedbi 
avtorskega soloplesa Neže Vitez. Obe koreografiji je pripravila mentorica Lilijana 
Šantič Ujčič.

galerija
INSULA
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 1 641 53 03

Vabimo vas na otvoritev razstave umetnikov 
združenja Centro Friulano Arti Plastiche

»ARS FOROIULANA 5«
ki bo v petek, 4. junija v galeriji Insula in Manziolijevi palači v Izoli.
Razstavo avtoric skupine ARTE 4 - Bellaminutti Paola, Croatto Silvana, luri 
Annalisa, Moreale Renza bomo otvorili ob 19. uri v galeriji INSULA.
Razstavo avtorjev- Depetris Armando, Fadel Bruno, Farna Aldo, Fontana Judith, 
Ghidotti Luigi, Legovin Marina, Marra Marco, Ponte Bruno, Siauss Olivia, Sivin Claudio
pa ob 20. uri v MANZIOLIJEVI palači.

aterija ALGAlRJ^ '

u . jSk--

Četrtek, 3. junija ob 20.00 Otvoritev 
razstave LD TUBA

"URA ANATOMIJE"
Razstavljale!: Zdenka Petek, Jožica Golja, 
Suzana Ugrin, Katja Debevec,
Suzana Zorč, Katarina Kleva, Katja Jelenči

Galerija Krka -
Zdravilišče Strunjan
otvoritev razstave umetniških del

MATEJA ČEPINA
v sredo, 2.junija ob 21.00___________

galerija KAVARNA ZYO\ razstava slik

CENE GRILJC osemtisočaki 4

KINO ODEON - Art kino
03.06. ok 19.00 ZAPRI GOBEC - TAIS-TOI! Istili: Francis Veber
03. -05.06.ok21.00HLADNI VRH - COLD MOUNTAIH Ieii|a:MonyMlaghella
04. -06.06.Bb19.00 ŠOLA ROCKA-THE SCHOOL OF ROCK Belili: lickirdllnkliter 
06.06.ok:2100ter01. in 08.06.ok 19.00 POŠAST - MOHSTER lotili:FattvJenkiiu
07. In 08.06. ok 2100 ter 09.IH0.06.ok19.00 ROŽE IN VINO-IPOESVOOSIleilla: Nem Salvador! 
09. lo 10.06. ok 2100 predfilni: Bizgeci letijo na jug 
RODGER DODGER Režila la scenarij: DvtaaKldd

Mestna knjižnica Izola / Študijski krožek Beremo s starši
Spoštovana mamica/očka, babica/dedek
Pred nami je ponovno srečanje. Veselilo nas bo, če boste s seboj pripeljali 
tudi druge mamice, babice, ...Namen naših srečanj je navdušiti za branje, 
Širiti zavedanje o pomenu branja otroku, spoznavanje novih, zanimivih vsebin, 
ki jih nosijo sporočila otroških slikanic, utrjevanje vrednot in pozitivnega 
odnosa do življenja, predvsem pa ohranjanje in potrjevanje življenjskega 
smisla skozi živo besedo. Ko beremo, potujemo v domišljijski svet, ki je 
vsakomur edinstven, tako otroku kot odraslemu. Svoje doživljanje sveta otroci 
izražajo tudi skozi risbo, ilustracijo. Otroci po vsem svetu se v svojih risbah 
izražajo enako, le njihove risbe se razlikujejo po motiviki, ki je značilna za 
okolje, v katerem živijo. Otroci severnih dežel upodabljajo zasnežene 
pokrajine, severne jelene, otroci naše dežele pa zelena polja, gozdove, domače 
živali,... Otroci z govorico risbe najpristneje, čeprav pogosto v zelo preprosti 
likovni tehniki, najhitreje izrazijo tisto, česar ustno ne znajo ali ne zmorejo. 
Ce so zadovoljene njegove potrebe po dotiku, ljubezni in upoštevanju, so 
njegove risbe prepolne živahnih barv, igrivosti, ves risalni prostor na papirju 
je porisan, skoraj povsod je sonce, predmete in ljudi, ki jih imajo radi, 
narišejo velike, poudarijo posebne dele ali jih posebej pobarvajo,...
Prisrčno Vas vabim na naše srečanje,

v soboto, 5.6.2004 ob 9. uri 
v pravljično sobo Mestne knjižnice Izola,

Ulica Osvobodilne fronte 15, Izola, (zgradba vrtca Livade, vhod levo) 
Podrobneje bomo spoznali govorico otroške risbe ter vsebino dveh slikanic z 
naslovom: Miški na luni ter Polž Vladimir gre na štop
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OBČINA IZOLA
Občina Izola na podlagi določil Pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in poslovnih prostorov v najem 
(Uradne objave št. 13/95 ), Pravilnika o spremembah in dopolnitvah pravilnika o oddajanju poslovnih 
stavb in poslovnih prostorov v najem (Uradne objave št. 14/98) in sklepa komisije za oddajanje 
poslovnih prostorov v najem objavlja

JAVNI RAZPIS
za zbiranje pisnih ponudb za oddajo poslovnih prostorov v najem v Izoli:

A.) PREDMET RAZPISA SO UREJENI POSLOVNI PROSTORI Z UPORABNEGA 
DOVOLJENJA

- KOPRSKA 28 - velikosti 63,36 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 70.000,00 SIT 
Namen: vse dejavnosti razen trgovine z živili in gostinstva 
(poslovni prostorje urejen in ima uporabno dovoljenje)

- VELIKI TRG 7 - velikosti 16,17 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 24.671,00 SIT
Namen: pisarna, (ali druge dejavnosti razen trgovine z živili in gostinstva)
(poslovni prostorje urejen in ima uporabno dovoljenje)

- KOPRSKA 23- velikosti 49,45 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 60.000,00 SIT
Namen: trgovina z tekstilom (ali druge dejavnosti razen trgovine z živili in gostinstva)
(poslovni prostorje urejen in ima uporabno dovoljenje)

I. RAZPISNI POGOJI
1. Občina bo po izbiri najemnika (po koncesionarju) pričela s postopkom pridobivanja ustreznih 

dovoljenj za ureditev prostorov pod točko »A« in ga usposobila z lastnimi sredstvi.
2. Občina nima nikakršne odškodninske odgovornosti do izbranega najemnika zaradi morebitnega dalj 

časa trajajočega postopka urejanja prostorov.
3. Najemna pogodba bo v obliki notarskega zapisa sklenjena z izbranim najemnikom za 

nedoločen čas po končani usposobitvi prostora. Stroške notarskega zapisa plača najemnik. 
(Izlicitirana najemnina se usklajuje z rastjo drobno prodajnih cen.)

4. Na razpis se lahko prijavijo domače pravne in fizične osebe.
5. Ponudnik mora v odprtem razpisnem roku vplačati varščino v višini treh mesečnih izklicnih cen

najemnine upoštevaje izbrano namembno dejavnost. Varščino je treba vplačati na naslov 
Stavbenik, Servisne Storitve d.o.o. Koper TRR. 10100 0034770033 s pripisom »vplačilo
varščine« in poslovni prostor na katerega se varščina nanaša.

6. Izbranemu ponudniku se bo varščina poračunala z najemnino, ostalim pa bo vrnjena v 14 dneh 
po opravljeni izbiri. Izbranemu ponudniku se bo v primeru podražitev najema varščina do izrabe 
revalorizirala za enak odstotek.
V primeru, da izbrani najemnik odstopi od najema ali v določenem roku ne podpiše najemne 
pogodbe varščina zapade v korist Občine Izola. V tem primeru je dolžan poravnati tudi stroške 
projektiranja.

7. Rok za oddajo ponudb je 15 dni od dneva objave.
8. Ponudnik, ki ima ob prijavi na razpis do Občine Izola neporavnane obveznosti, do koncesionarja 

pa nima poravnanih vseh obveznosti iz naslova najemnin že najetih prostorov, bo izločen iz 
postopka izbire za najem po tem razpisu.

9. Ponudnik mora predložiti program dejavnosti, ki ga bo izvajal ter navesti višino najemnine, ki jo 
ponuja in jo je pripravljen plačevati na način in pod pogoji določenimi z najemno pogodbo.

10. Prednost pri izbiri ima tisti ponudnik, ki je ponudil boljši program dejavnosti, boljšo najemnino v 
najetem prostoru. Kadar prednostni namen v teh razpisnih pogojih ni opredeljen, možnih pa 
je več vrst namenov, se bo primerjala relativna višina ponudbe v primeru, ko prispe več 
ponudb za različne namene.

D. DOKAZILA
Ponudnik mora ponudbi za najem prostora priložiti:
- potrdilo o vplačani varščini
- izpisek iz registra podjetij, samostojni podjetnik potrdilo
- fizične osebe morajo priložiti potrdilo o državljanstvu
- potrdilo Občine Izola (izda ga Sekretariat finance), da ima plačane vse obveznosti do Občine
- potrdilo koncesionarja Stavbenik - Servisne storitve d.o.o. Koper, da ima poravnane obveznosti iz 

naslova najemnin (če ponudnik ni najemnik zadostuje izjava, da ni najemnik in da nima 
neporavnanih obveznosti),

Nepopolne ponudbe ne bodo upoštevane!

IH. DOSTAVA PONUDBE
Ponudbo z dokazili je potrebno dostaviti v razpisnem roku v zaprti kuverti na naslov Stavbenik - 
Servisne storitve d.o.o. Koper, Ul. 15. maj a 16, Koper z oznako

»javni razpis - ne odpiraj«
Morebitne informacije je možno dobiti na tel. 640-39-53 pri ga. Slavici Kovačevič, s katero si 
prostor lahko ogledate.
O izbiri bodo ponudniki obveščeni v 15 dneh po opravljeni izbiri.

Predsednik komisije 
MIRO Bomšek l.r.

PODROČNI TABORNIŠKI 
MNOGOBOJ V IZOLI

V nedeljo 23. maja je sončno vreme 
privabilo v Izolo na taborniški prostor nad 
Jagodjem nekaj čez 200 tabornikov starih 
med 5-11 let, spremljevalcev in 
organizatorjev članov 11. območnih rodov. 
Namen obiska je bila udeležba na Področnem 
mnogoboju za Murne, Medvedke in Čebelice, 
za katerega smo bili letos zadolženi za 
organizacijo taborniki rodu Jadranskih 
stražarjev iz Izole na nivoju Območne 
Organizacije Zveze Tabornikov Slovenije 
Južno-Primorsko Notranjske - OO ZTS JPN.
25 petčlanskih ekip, od tega pet domačih ekip 
se je v petih tekmovalnih kategorijah vrstilo po 
disciplinah (postavljanje šotora, kurjenje 
ognja, orientacijski pohod, lokostrelstvo, 
poligon in med dvema ognjema), v kolikor 
pa so imeli trenutek prostega časa, so se 
udeležili ene izmed mnogih iger, ki jim je 
ponujal program Veselih srečanj v 
organizaciji tabornikov rodu Kraških 
viharnikov iz Postojne.
Kot se spodobi, smo ob zaključku tekmovanja 
podelili zaslužene diplome in našitke v spomin 
na srečanje ter ob petju taborniške himne 
spustili zastavo.

Preizkušnja vsa
kega tabornika je 
primerjanje osvo
jenega znanja na 
mnogobojih, kjer 
se srečajo z 
enako starimi 
ekipami iz
Slovenije.

Tokrat je potekalo na področnem nivoju, 
najboljše ekipe pa se bodo 18-20. junija lahko 
udeležile državnega mnogoboja v Kokarjah, 
kjer se bodo zbrali najboljši v državi. (V.Č.)

POLETNA PRAVLJICA 
TABORJENJE V VRZDENCU
Taborniška sezona je že za nami, nezadržno pa 
se bliža vsakoletno, letos že 47. taborjenje. 
Taborjenje predstavlja v vsakem rodu višek 
sezone in dela v rodu. Zakaj ne bi tudi vi 
spoznali čare in lepote letošnjega tabora v 
čudovitem zelenem okolju vasi Vrzdenec? Ne 
obotavljajte se in pohitite s prijavo, najkasneje 
pa jo oddajte do 22. junija.
Redni tabor (šolski otroci): 18. do 24.07. 2004 
Klubovski tabor (starejši taborniki z družinami in 
drugi občani): 24.07 - 31.08.2004 
VRZDENEC je pri Horjulu - SV od Vrhnike 
ob potoku Šujice.
Cena za člane RIS Izola :samo 23.000 SIT 
Za nečlane oz. šolske otroke : 27.000 SIT 
Klubovski tabor: 3.000 SIT / dan / osebo
Pozor:
Zaradi opreme je OBVEZNA prijava pri Rajku 
Mahnetu na 041/671-779 najkasneje do 12. julija.
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KRIMINALNE
HUDA POŠKODBA Z VRTALNIM STROJEM
Prejšnji teden so policiste obvestili o hudi poškodbi še ne 9 letnega otroka. 
Kot so ugotovili policisti je otrok v prostorih delavnice s stoječim vrtalnim 
strojem hotel zvrtati luknjo v manjši kos lesa, pri tem pa mu je velik 
sveder (22) zapel roko in mu jo kar odtrgal v nadlahti. Nesrečnemu fantu 
so prvo pomoč nudili starši, ki so bili le kak meter stran, ter ga nemudoma 
odpeljali v izolsko bolnišnico od tam pa so ga odpeljali v ljubljanski 
klinični center.

RENT A TAM
Krajšo vožnjo mimo OŠ Livade, preko Južne ceste v vinograde si je -s 
tovornjakom TAM privoščil do sedaj neznani storilec, ki je pred tem seveda 
vlomil v kabino tovornjaka. Z vžigom motorja ni imel težav, ker je lastnik 
v ključavnici pustil kontaktni ključ. Parkiral pa sicer ni najbolje vendar je 
vozilo zapustil odklenjeno, ugasnjeno in kar je najbolj pomembno, 
nepoškodovano.

PREZGODNJA ŽETEV
Izolski policisti so nad Livadami opazili tri večje nasade z indijsko 
konopljo. Po skrbnem nadzoru so pri obiranju vrtička indijske konoplje 
identificirali 54 letnega domačina in mu zasegli 121 sadik visokih približno 
1 meter. Pridelovalca so ovadili na državno tožilstvo.

METADONACIJA
Policisti so ustavili voznika osebnega avtomobila za katerega so ugotovili, 
da vozi z ukradenimi registrskimi tablicami. Med nadaljnim postopkom so 
še ugotovili, da ima pri sebi dve steklenički metadona, do katerega pa ni 
upravičen. Zasegli so mu tablice in seveda tudi metadon, zapisali pa tudi 
napotnico k sodniku za prekrške.

DEBATA S FLAŠO
Na enem od izolskih gradbišč sta se sprla delavca dveh podjetij. Vzrok je 
bila škoda oziroma uničenje nekega materiala. Eden od njiju je skušal 
opraviti popis škode in to fotografirati, drugi pa mu tega ni dovolil. Med 
prepirom je 55 letni Postojnčan s pivsko steklenico po glavi udaril 37 
letnega Ljubljančana, ki so ga zaradi poškodb odpeljali v Bolnico Izola, 
kjer so ugotovili, da je lahko telesno poškodovan. Postojnčana so ovadili na 
državno tožilstvo.

VARNOST PA TAKA
Skupina mulcev je nenehno povzročala težave v enem od izolskih lokalov, 
zato so nenehno prihajali v spore z varnostniki tega lokala. Tako je bilo 
tudi prejšnji teden, ko je eden od mladostnikov s seboj imel pas z zaponko 
s katerim se je pretepal in ob tem poškodoval varnostnika. Zaradi takšnega 
dejanja ga bodo ovadili tožilstvu.

DRAGA POZABLJIVOST
Včeraj dopoldne je neznanec s klopce ob morju vzel fotoaparat znamke 
01ympus schwarz, ki ga je lastnik pozabil, potem ko je užival v 
romantičnem pogledu na morje.

RAZBIJALI BODO
Neznanec je z gradbišča ukradel starejše pnevmatsko kladivo znamke HR 
Makita modre barve. Lastnika je oškodoval za 70.000 SIT.

TRI KOLESA Z DVEH KOLES
Iz hodnika enega od blokov je nekdo dopoldne odmontiral 3 kolesa iz dveh 
gorskih in enega otroškega kolesa. Računicaje preprosta: Eno kolo je pustil

PROMETNA STATISTIKA
Prejšnji teden so policisti obravnavali šest manjših prometnih nesreč brez 
telesnih poškodb in eno poškodbo vozila, ko je voznica zapeljala na večji 
kamen, ki je ležal na cesti in je precej poškodovala podvozje. Sicer pa so 
trije vozniki odklonili strokovni pregled zaradi suma vožnje pod vplivom 
mamil, eden od teh pa je to storil že drugič letos.

ALKO LESTVICA
Tokrat smo ostali brez bronaste medalje, saj sta le dva voznika napihala čez pravo 
mero. Zmagovalec je imel povprečnih 1,19 g/kg, drugouvrščeni pa 0,98 g/kg alkohola.

POKLIČITE KOMANDIRJA
V petek, 4. junija bo komandir policijske postaje Izola imel med 8. in 9. uro 
imel odprt telefon, tako da bo lahko odgovarjal na vaša vprašanja, še posebej 
na tista v zvezi s samozaščitnim ravnanjem v času turistične sezone in v zvezi 
z rfnižinskim nasiljem. Telfonska številka je: 6161-301.________________________

MALI IZOLSKI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
■ Iščemo SObO S kopalnico oz.garsonjero za nekaj mesecev. Nujno! Tel 041 544 428
-Enosobno opremljeno stanovanje v Izoli oddam. Tei 041 743 891
- Kupim Starejše Stanovanje, (lahko) potrebno obnove. Tel 041 608 765
- II Hrvatinih prodamo 2 nadstropno hišo. Tel 031 604 739
- Opremljeno dvo ali trisobno stanovanje v Izoli, Kopru ali okolici najamem za dobo 
najmanj enega leta Plačilo v naprej. Tel:. 040 756 629
- 1llzolikupimgaražo.Tei.:04i6i6557
- Kupim 1,1/2 SObnO Stanovanje V Izoli ali okolici s teraso ali balkonom, nujno do 30. 
maja. Tek: 041 312940
■ Oddam poslovni prostor, 40m2 na tržnici v Izoli, tel 041 345 605
- UGODNO PRODAMO gradbeno zemljišče- Otok Ugljen, mesto Ugljen,, 610 m2, 150 m 
od morja, voda, telefon, elektrika, asfalt, tek ++385/91/58 11 069
- iščemo dvo ali trisobno Stanovanje/a daljše obdobje. Opremljeno ali ne tel: 041 504 487

- Dvosobno Stanovanje v Šalari prodam, infp 041 233 451
- V Ljubljani prodam Stanovanje (30 m2). Tek: 031 418 254
- Zakonski par šestdesetih let KUPI svetlo in zdravo 1 1/2 do dvosobno Stanovanje V 
IZOli, do 2. nadstropja (balkon,klet), najraje neopremljeno, ni pa pogoj. Ni za počitnice. 
Brez posrednikov. Ponudbe na tek: 040 800 345.
- Kupim GARSONIERO ali manjše ENOSOBNO STANOVANJE v Izoli. Tek: 05 753 03 87
- Tričlanska družina najame opremljeno (2-3 sobno) stanovanje za daljše obdobje, tel 041 730 721
■Mlada šUričlanska družina išče tri ali šDrisobno opremljeno stanovanje v Izoli za daljše 
obdobje. Ponudbe na tek: 040 895 304

Motorna vozila
- Prodam Audi A6, letnik 1995, cme barve, z vso pripadajočo opremo in klimo, v 
zelo dobrem stanju, za samo 1.000.000 sit! pokličite 040 736 127 za ogled!
- JADRNICO 8m. UGODNO PRODAM, tel 041 361 825
- Prodam lord fiesto 1.3, modelno leto 1998, letnik 99, 3-vrata, bela,
garažirana, l.lastnik, 20000km, deljiva zadnja klop, avtoradio. Nekaramboliran.
Cena 820.000S1T. Tel: 041 597551
- Kupim barko "pasara" Kvamerplastika, cca. 4,5 trt. Tek: 041 241 080
• Kupim izvenkrmni motor od 10 - 20 KS (po možnosti prvi lastnik) Tek: 05 6240 376
■ Prodam R 4 [KatrCOlregistrirano do 15. aprila za 100.000 Sit. Tek: 031 815 554
- Prodam Skuter SFER A 50 ugodno, tel 041 672 250
- Prodam frCZO Goldoni 6,5 KW, benzinsko. Cena po dogovoru. Tek: 041 234 591

Delo
- Zaposlimo KV natakarja ali natakarico za delo v lokalu Istra, tel 041 345 605
-Študent inštruira matematiko ter italijanski jezik tudi na domu. 041 567 555 
Gradbena zaključna dela izvajam. Tek: 031 862 579
- Zaposlimo natakarico ali natakarja v gostilni istra. Tek: 041345 605
■ 25 letna diplomirana Vzgojiteljica nudi varStVO OtTOk. Tek: 041 345 626
■ Inštruiram angleščino za osnovno in srednjo šolo in za začetnike ter italijanščino za 
osnovno šolo. tel 041 315 966
- Nudim UČNO POMOČ OSNOVNOŠOLCEM (angleščina, matematika). Tek: 041 866 774
- PoštenaUPOkOjenka nudi pomoč dobrim ljudem 2 - 3 ure dnevnb. tel 041 338 419 
-Inštruiram angleščino in nemščino n srednjo in osnovno šolo. Tek: 031 506 573

Razno
■ UGODNO PRODAMO KOPALNIŠKO OPREMO, HLADILNIK IN SKRINJO. INFO: 6416802 PO 16
■Prodam novejšo barvno TV. infotei 041233451
■ Cisterne za Vino. - vetroresina, 2000 litrov, tel 041 345 605

tH jc tednik Izolanov
iNasTov/Telfk’i UgTTHTTTzbla, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar, Tehnični 
urednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika® mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 
izvodov, cena 200 SIT. Založnik / elektronski prelom: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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Filmski festival Kino Otok je v nedeljo z brezplačno predstavo za Izolane 
spustil zastor nad letošnjo, prvo festivalsko sezono. Organizatorji so zadovoljni, 
avtorji in gledalci tudi, promocijski uspeh je bil velik, filmi so bili dobri, 
nagrade podeljene in zdaj se bo v Izoli nadaljevala normalna sezona 
umetniškega filma, vse do nove izvedbe Festivala animiranega filma.

GALERIJA IN NEPREMIČNINSKA AGENCIJA

Na Smareglijevi ulici (nekdanji Free shop), so prejšnji teden odprli galerijo 
Galerije&Co, prva pa v njej razstavljata slikarja Vojko Gašperut - Gašper in 
Benjamin Žnidaršič - Beno. Prireditev so organizirali društvo Trave in Društvo 
paraplegikov Istre in Krasa, projekt je sofinancirala Evropska unije, galerija pa 
je tudi poslovni prostor v katerem bo najemnik Franc Horvat skrbel za 
servisiranje in oskrbo jaht in za prodajo nepremičnin.

POLETELI STA DVE NOVI KNJIGI

V ponedeljek smo na Manziolijevem trgu in v Manziolijevi palači predstavili zbirko 
karikatur, ki jo je slikar Maijan Motoh pripravil ob peti obletnici izhajanja njegovih 
karikatur v Mandraču, Srečko Gombač pa je predstavil svojo knjigo o začetkih 
motornega letalstva med Slovenci. Na trgu, kjer je razstavil model rusjanove EDE 5, se 
jima je pridružila tudi županja Breda Pečan, ki je oba avtoija simbolično nagradila za 
njuno ustvarjalnost.

MOTOHOV KOT

TABORNIŠKI MNOGOBOJ NAD IZOLO

Sončno vreme je v nedeljo privabilo v Izolo nekaj čez 200 tabornikov iz 11. 
območnih rodov, ki so sodelovali na področnem mnogoboju za Murne, 
Medvedke in Čebelice, ki ga je tokrat organiziral rod Jadranskih stražarjev iz 
Izole. 25 petčlanskih ekip se je pomerilo v petih tekmovalnih kategorijah, 
najboljše pa se bodo junija udeležile državnega mnogoboja v Kokarjah.

JEREB PRED KONKURENCO TUDI DOMA

Konec tedna so Koper in okolico razgibali avtomobilisti. Na prvem 
Rallyju Koper je štartalo kar 95 posadk iz šestih držav, na cilj pa jih je 
prispelo. Že četrto letošnjo zmago sta dosegla "domačina" Andrej Jereb 
in Miran Kacin, ki sta pred tednom dni slavila tudi v Beogradu. Start in 
cilj rallya sta bila na Titovem trgu, odločitev o zmagovalcu pa je padla 
na stari Šmarski cesti in na hitrostnih preizkušnjah v okolici Marezig.


